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    ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ∆ΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ ΤΕΕ/ΤΑΣ 
ΑΠΟ ΤΟΝ ΙΟΥΝΙΟ 2010 ΕΩΣ ΤΟΝ ΙΟΥΝΙΟ 2013 

 

Η διοίκηση του ΤΕΕ/ΤΑΣ προέκυψε µετά τις εκλογές της 25ης Απριλίου 2010. Η 
συγκρότησή της στις 21-6-2010 πραγµατοποιήθηκε ένα µήνα µετά την ανακοίνωση του 1ου 
Μνηµονίου της χώρας µας µε την Τρόικα. Ενός µνηµονίου που ο σηµερινός 
Πρωθυπουργός και οι αρχηγοί των κοµµάτων, που στηρίζουν την Κυβέρνηση, είχαν 
δεσµευθεί προεκλογικά για την αναθεώρησή του και δεν την έκαναν. Ενός µνηµονίου που 
οι εµπνευστές του οµολόγησαν ότι ήταν λάθος και καταστρεπτικό για την χώρα. 

Η χώρα µας, έκτοτε µέσα από µια µακρά οικονοµική και πολιτική κρίση, αλλά 
πρωτίστως κρίση θεσµών και αξιών, έχει οδηγηθεί µε τα µέτρα, που έχει πάρει τα 
τελευταία τρία χρόνια (µεσοπρόθεσµο καθώς και το πρόσφατο µνηµόνιο), σε µια αδιέξοδη 
πολιτική, που πρέπει να ανατραπεί. 

Το µοντέλο της ύφεσης, της απορρύθµισης, της κατάρρευσης του Κράτους ∆ικαίου, του 
κοινωνικού κράτους, του Συντάγµατος πρέπει να σταµατήσει διαφορετικά θα οδηγήσει τη 
χώρα σε ανεξέλεγκτες τραγικές καταστάσεις. 

Η λύση του προβλήµατος δεν έρχεται χαρίζοντας δηµόσιες υποδοµές και περιουσία. 
Ανάπτυξη δεν επιτυγχάνεται ιδιωτικοποιώντας ανεκτίµητης στρατηγικής αξίας δίκτυα, 

είτε ενεργειακά, είτε τηλεπικοινωνιακά, είτε συγκοινωνιακά. 
Το ΤΑΙΠΕ∆ είναι ∆ηµοπρατήριο χωρίς τιµές εκκίνησης, συνεχίζει µε αδιαφάνεια χωρίς 

να έχει ενηµερώσει για τις τιµές αφετηρίας, εκτιµήσεις εσόδων και ποιο είναι το σχέδιο και 
οι δεσµεύσεις του. 

Επίσης, το τραπεζικό σύστηµα, σε αντίθεση µε το άνοιγµα των επαγγελµάτων, 
συσσωρεύεται σε 3 οµίλους µε γνωστές αρνητικές συνέπειες για την εγγυοδοσία και τη 
χρηµατοδότηση των έργων και της οικονοµίας. Σηµειώνουµε ότι, κατά την παραδοχή 
υπηρεσιακών παραγόντων και των τριών φορέων της Τρόικας, το µεγαλύτερος µέρος της 
οικονοµικής βοήθειας προς τη χώρα µας κατέληξε στις Τράπεζες.  

Το ΤΕΕ, µετά από µια περίοδο που δοκιµάζεται όπως όλοι οι επιστηµονικοί κλάδοι, 
αλλά και ο ελληνικός λαός γενικότερα, θα πρέπει να βρει τις δυνάµεις του σε ένα κοινό 
πλαίσιο αρχών, στόχων και στρατηγικής, να αναδειχθεί αυτό που θα πρέπει να είναι, 
αξιόπιστος σύµβουλος της πολιτείας, µε κύρος που θα αντιστέκεται σε επιλογές αντίθετες 
µε το δηµόσιο συµφέρον και την επαγγελµατική προοπτική των µελών µας. 

∆ιαρκής επιδίωξή µας θα πρέπει να είναι η έξοδος από την ανεργία και την εξαθλίωση 
των µηχανικών, ιδιαίτερα των νέων, να δηµιουργηθεί νέα ελπίδα και προοπτική στον 
κλάδο. 

Το ΤΕΕ καταθέτει επτά αναπτυξιακές προτάσεις: 
1. Ένα ιεραρχηµένο σχέδιο δηµόσιων υποδοµών είναι η µόνη λύση στον εφιάλτη που 

ζούµε και θα συνεχίσουµε, αν δεν αλλάξουµε ρότα. Ένα σχέδιο που δεν θα έχει 
σκοπό τα έργα για τα έργα, τα έργα στην υπηρεσία της πολιτικής διαπραγµάτευσης, 
αλλά τις δηµόσιες υποδοµές στην υπηρεσία της οικοδόµησης παραγωγικής δοµής, 
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της αποκέντρωσης, της ανάπτυξης της ελληνικής κοινωνίας και όχι συγκεκριµένων 
συµφερόντων. 

2. Η κυβέρνηση πρέπει να διαπραγµατευτεί και να θέσει εκτός µνηµονίου τις δηµόσιες 
υποδοµές και το Π∆Ε. Να αλλάξει τους όρους της νέας προγραµµατικής περιόδου, 
να απελευθερώσει τις παραγωγικές δυνάµεις από την υποταγή στους µεταπράτες 
και στο τραπεζικό σύστηµα. 

3. Το θεσµικό πλαίσιο παραγωγής έργων χρήζει αναθεώρησης. ∆εν µπορεί οι Ο.Τ.Α. 
να έχουν το ίδιο πλαίσιο δηµοπράτησης µε τα Υπουργεία. ∆εν µπορεί η Γ.Γ. 
∆ηµοσίων έργων να µην έχει στρατηγική κατεύθυνση, σχεδιασµό, ελέγχους, 
πρότυπα. ∆εν µπορεί να µην υπάρχουν πρότυπα συµβάσεων δηµοσίων έργων, 
παραχωρήσεων, Σ∆ΙΤ. Χαρακτηριστικό παράδειγµα κακών συµβάσεων, τα έργα 
παραχώρησης. Χωρίς µελέτες εφαρµογής, χωρίς σοβαρούς προϋπολογισµούς, 
χωρίς πραγµατικό χρονοδιάγραµµα. (Καταστάσεις όπως η εγκατάλειψη του Ε65 και 
θα ακολουθήσουν και άλλες) 

4. Τα µητρώα και τα τιµολόγια δηµόσιων έργων πρέπει να αναθεωρηθούν. Τα µητρώα 
πρέπει να µετεξελιχθούν σε πραγµατικά µητρώα ελέγχου και να απλοποιήσουν τις 
διαγωνιστικές διαδικασίες. Από την εµπειρία µας, το κέρδος µας είναι η 
εξοικονόµηση 2 ετών καθυστερήσεων. Τα τιµολόγια των δηµοσίων έργων πρέπει 
να πάψουν να υπάρχουν, χωρίς επιστηµονική τεκµηρίωση, ένα σύγχρονο 
παρατηρητήριο τιµών και προδιαγραφών, χωρίς έλεγχο του αθέµιτου 
ανταγωνισµού. Χάνονται δις ευρώ από το ΕΣΠΑ, λόγω τιµολογίων. 

5. Η πρότασή µας για άµεση ωρίµανση έργων και µετακύλιση του κύριου κόστους 
µελετών στη φάση της κατασκευής και της χρηµατοδότησης από το ΕΣΠΑ. 

6. Οµόλογο των απωλειών του ΕΤΑΑ και ανακεφαλαιοποίησή του, µε σκοπό τη 
χρηµατοδότηση έργων δηµόσιων υποδοµών. 

7. Το σηµαντικότερο όλων, όµως, είναι ο σχεδιασµός, π.χ. ο σχεδιασµός των 
µεταφορών, ο ρόλος και ο χαρακτηρισµός των λιµένων, των αξόνων οδοποιίας, των 
µέσων σταθερής τροχιάς, όχι αντιµετωπίζοντας τη Χώρα ως διαµετακοµιστικό τόπο 
υπηρεσιών, αλλά ως τόπο αειφόρου ανάπτυξης και δόµησης παραγωγικής δοµής.     

Το Τεχνικό Επιµελητήριο θα πρέπει να είναι µπροστά στον αγώνα για νέες  
προσπάθειες, επαναπροσδιορισµού των όρων ανάπτυξης της χώρας στο δύσκολο 
σηµερινό περιβάλλον.  

Στόχος, το άνοιγµα στην Κοινωνία αναδεικνύοντας κρίσιµα θέµατα, που αφορούν τα 
προβλήµατα των πολιτών και τις ανάγκες τους. 

 Οι θέσεις και οι προτάσεις του Τ.Ε.Ε. θα πρέπει να αποτελέσουν σηµείο αναφοράς, 
επεξεργασίας και ουσιαστικό κοµµάτι δηµόσιου διαλόγου µε συγκεκριµένο 
προσανατολισµό.  

Ο ρόλος των Μηχανικών, σε αυτή την απαραίτητη για τις µέρες µας πορεία, είναι 
αυτονόητο ότι θα πρέπει να γίνει καθοριστικός. 

Η µέχρι σήµερα πορεία του ΤΕΕ, και µετά τα νέα δεδοµένα, έχει ολοκληρώσει ένα 
µοντέλο λειτουργίας αναχρονιστικό, αναποτελεσµατικό και είναι εµφανές ότι οι παρατάξεις, 
που υπηρετούν το ΤΕΕ τα  τελευταία χρόνια, δεν είναι ικανές να προβούν στην αλλαγή του 
Θεσµικού Πλαισίου λειτουργίας µας, αποδυναµώνοντας το ρόλο µας. 

Όλοι οι µηχανικοί ανεξάρτητα ιδεολογικής απόχρωσης, έχουµε υποχρέωση να 
διεκδικήσουµε νέους κανόνες λειτουργίας ενός σύγχρονου και αντιπροσωπευτικού ΤΕΕ. 

Το Τµήµα µας έκανε την υπέρβασή του. 
Μπορούσε στις παρεµβάσεις και τη λειτουργία του, να κάνει περισσότερα; 
Φυσικά ναι! 
Στην περίοδο αυτή της κρίσης δηµιούργησε ένα αρραγές µέτωπο συνεργασίας και 

λειτουργίας, που πιστώνετε σε όλα τα µέλη της ∆.Ε. και της Αντιπροσωπείας. Είναι, 
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πιστεύω η αρχή, και είναι βέβαιο όλοι οι συνάδελφοι που έρχονται πίσω από µας, θα 
βρουν ένα χώρο για να δηµιουργήσουν. 

Οι απαντήσεις µας θα πρέπει να είναι ριζοσπαστικές, επιστηµονικά εύστοχες και το 
κυριότερο αποτελεσµατικές.  

 

1. ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΤΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 
 

ΠΡΟΕ∆ΡΕΙΟ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ 

Πρόεδρος :     Γώγος Παναγιώτης   
    Αντιπρόεδρος : Γκιγκέλος Λουκάς 

Γραµµατέας :     Κακανάς Κωνσταντίνος 
 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ 
 

• Στην ειδική Συνεδρίαση της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε./Τµ. Ανατολικής Στερεάς που 
έγινε στις 21-6-2010, εκλέχθηκαν σε επίπεδο ∆ιοικούσας Επιτροπής τα νέα όργανα 
∆ιοίκησης του Τµήµατος. Η σύνθεση και οι αρµοδιότητες των µελών της ∆ιοικούσας 
Επιτροπής είναι η ακόλουθη: 
 

Πρόεδρος:  Καραναστάσης Απόστολος 
Αντιπρόεδρος: Θεοδωρόπουλος Στυλιανός 
Γραµµατέας:  Μαλάµος Μιχαήλ 
Μέλη:   Ξάνθης Αναστάσιος 
   Μαλακάτας Νικόλαος 
   Λυκόπουλος Αθανάσιος 
   Κουτσόπουλος Γεώργιος 
   Πολιτοπούλου Αφροδίτη 
   Παρµενόπουλος Ευάγγελος  

    
• Στην ειδική Συνεδρίαση της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε./Τµ. Ανατολικής Στερεάς που 

έγινε στις 28-11-2011, ο κ. ∆ηµήτριος Κουβέλης αντικατέστησε τον κ. Νικόλαο 
Μαλακάτα, µέλος της ∆ιοικούσας Επιτροπής του Τµήµατος. Η σύνθεση και οι 
αρµοδιότητες των µελών της ∆ιοικούσας Επιτροπής είναι η ακόλουθη: 
 

Πρόεδρος:  Καραναστάσης Απόστολος 
Αντιπρόεδρος:  Θεοδωρόπουλος Στέλιος 
Γραµµατέας:  Μαλάµος Μιχαήλ 
Μέλη:   Ξάνθης Αναστάσιος 
    Κουβέλης ∆ηµήτριος 
                            Λυκόπουλος Αθανάσιος 

    Κουτσόπουλος Γεώργιος 
    Πολιτοπούλου Αφροδίτη 
    Παρµενόπουλος Ευάγγελος  
 

• Στην ειδική Συνεδρίαση της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε./Τµ. Ανατολικής Στερεάς που 
έγινε στις 29-2-2012, ο κ. Γεώργιος Παπαγγελής αντικατέστησε τον κ. Στυλιανό 
Θεοδωρόπουλο, Αντιπρόεδρο της ∆ιοικούσας Επιτροπής του Τµήµατος. Η σύνθεση 
και οι αρµοδιότητες των µελών της ∆ιοικούσας Επιτροπής είναι η ακόλουθη: 

 
Πρόεδρος:  Καραναστάσης Απόστολος 
Αντιπρόεδρος:  Παπαγγελής Γεώργιος 
Γραµµατέας:  Μαλάµος Μιχαήλ 
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Μέλη:   Ξάνθης Αναστάσιος 
    Κουβέλης ∆ηµήτριος 
                            Λυκόπουλος Αθανάσιος 
    Κουτσόπουλος Γεώργιος 
    Πολιτοπούλου Αφροδίτη 
    Παρµενόπουλος Ευάγγελος  

 
ΣΥΝΘΕΣΗ ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΩΝ 

 
• Σύµφωνα µε την υπ’ αριθµ. 1/2010 απόφαση της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε./Τµ. 

Ανατολικής Στερεάς, εκλέχθηκαν τα νέα τακτικά µέλη των Νοµαρχιακών Επιτροπών και 
στους τρεις νοµούς της περιοχής ευθύνης του Τµήµατος (Βοιωτίας, Φωκίδας και 
Ευρυτανίας). Η σύνθεση και οι αρµοδιότητες των µελών, οι οποίες καθορίστηκαν 
σύµφωνα µε αποφάσεις των αντίστοιχων Νοµαρχιακών Επιτροπών, είναι η ακόλουθη: 
 

ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΒΟΙΩΤΙΑΣ 
Πρόεδρος:  Μπράλιος Ιωάννης 
Αντιπρόεδρος: Μάµαλης Γεώργιος  
Γραµµατέας:  Κουρκούτης Ιωάννης 
Μέλη:   Βούλγαρης Αλέξανδρος 
   Τζήµητρας ∆ηµήτριος 

 
ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΦΩΚΙ∆ΑΣ 

Πρόεδρος:  Τσατσαρώνης Γεώργιος 
Αντιπρόεδρος: Μιχαλέας Γεώργιος 
Γραµµατέας:  Κουτσού Αλεξάνδρα 
Μέλη:   Κακανάς Κωνσταντίνος 
   Ταγκαλής Παναγιώτης 

 
ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΥΡΥΤΑΝΙΑΣ 

Πρόεδρος:  Λάππας Γεώργιος 
Αντιπρόεδρος: Μπερµπερής Μωϋσής 
Γραµµατέας:  Μαντέκας Βασίλειος 
Μέλη:   Σουλιώτης Νικόλαος 
   Χαλκιάς Ευάγγελος 

 
• Στη συνεδρίαση της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε./Τµ. Ανατολικής Στερεάς που έγινε στις 

16-5-2011, έγινε αλλαγή στα όργανα ∆ιοίκησης του νοµού Βοιωτίας. Ο κ. Αντώνιος 
Παναγώτας αντικατέστησε τον κ. Αλέξανδρο Βούλγαρη. Η σύνθεση και οι αρµοδιότητες 
των µελών της Νοµαρχιακής Επιτροπής είναι η ακόλουθη: 
 

ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΒΟΙΩΤΙΑΣ 
Πρόεδρος:  Μπράλιος Ιωάννης 
Αντιπρόεδρος: Μάµαλης Γεώργιος  
Γραµµατέας:  Κουρκούτης Ιωάννης 
Μέλη:   Παναγώτας Αντώνιος 
   Τζήµητρας ∆ηµήτριος 

 
• Στη συνεδρίαση της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε./Τµ. Ανατολικής Στερεάς που έγινε στις 

29-2-2012, έγινε αλλαγή στα όργανα ∆ιοίκησης του νοµού Βοιωτίας. Η σύνθεση και οι 
αρµοδιότητες των µελών, η οποία καθορίστηκε µε απόφαση της Νοµαρχιακής 
Επιτροπής, είναι η ακόλουθη: 
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ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΒΟΙΩΤΙΑΣ 
Πρόεδρος:  Μάµαλης Γεώργιος 
Αντιπρόεδρος: Πανουργιάς Θωµάς  
Γραµµατέας:  Κουρκούτης Ιωάννης 
Μέλη:   Παναγώτας Αντώνιος 
   Τζήµητρας ∆ηµήτριος 

 
2. ΕΚ∆ΗΛΩΣΕΙΣ – ΗΜΕΡΙ∆ΕΣ – ΣΥΜΜΕΤΟΧΕΣ  

 
2010 

 
1. Από το Τ.Ε.Ε./Τµήµα Ανατ. Στερεάς διοργανώθηκε στις 13-10-2010 στη Λαµία, 

Ηµερίδα, µε θέµα: «Ασφάλεια-Μέτρα-Νοµοθεσία στα οικοδοµικά και τεχνικά έργα 
και στις οδικές µεταφορές» σύµφωνα µε το ακόλουθο πρόγραµµα των εισηγήσεων:  
«Νοµοθεσία για την Ασφάλεια στα οικοδοµικά – τεχνικά έργα – Συνοπτική αναφορά 
στις υποχρεώσεις και τις επιβαλλόµενες κυρώσεις» 
κ. Βασίλειος Αρµακάς, Τεχνικός Επιθεωρητής Εργασίας,  
κ. Γεώργιος Τσιάµης, Υγειονοµικός Επιθεωρητής Εργασίας 
«Οι συνηθέστερες παραβάσεις των Κανονισµών για την Ασφάλεια των εργαζοµένων 
στα οικοδοµικά – τεχνικά έργα – Η περίπτωση του Νοµού Φθιώτιδας 2009-2010» 
κα Αγγελική Τριανταφύλλου, Αρχιτέκτονας Μηχανικός, Εκπρόσωπος ΤΕΕ/ΤΑΣ στη Μικτή 
Επιτροπή Ελέγχου Μέτρων Ασφάλειας,  
κ. Κων/νος Βαγιώτης, Πολιτικός Μηχανικός 
«Μεταφορές επικίνδυνων φορτίων και Οδική Ασφάλεια – Η εξέταση ενός τροχαίου 
ατυχήµατος λεωφορείου - βυτιοφόρου» 
κ. Θωµάς Χόνδρος, Μηχανολόγος- Αεροναυπηγός Μηχανικός, Αναπληρωτής Καθηγητής 
Πολυτεχνείου Πάτρας 
«Ο ρόλος του Πυροσβεστικού Σώµατος σε ατυχήµατα κατά τις οδικές µεταφορές 
επικίνδυνων φορτίων»  
κ. Αχιλλέας Τζουβάρας, Επιπυραγός Υ/διοικητής 7ης Ε.Μ.Α.Κ. 

 
2. Από το Τ.Ε.Ε. / Τµήµα Αν. Στερεάς διοργανώθηκε ενηµερωτικό σεµινάριο για τον 

τρόπο υποβολής Μελέτης Ενεργειακής Απόδοσης Κτιρίων για έκδοση οικοδοµικής 
άδειας στις 3 πόλεις της περιοχής ευθύνης του Τµήµατος σύµφωνα µε το παρακάτω 
πρόγραµµα: 
• Λαµία, 25, 27-10-2010 και 4-11-2010. 
• Λιβαδειά, 1-11-2010. 
• Άµφισσα, 3-11-2010. 

 
2011 

 
1. Τo ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής Στερεάς σε συνεργασία µε το Περιφερειακό Τµήµα του 

Π.Σ.∆.Μ.Η. Νοµού Φθιώτιδας διοργάνωσαν σεµινάριο τη ∆ευτέρα 17-1-2011 και ώρα 
16:00 στην αίθουσα εκδηλώσεων του Τµήµατος σύµφωνα µε το ακόλουθο Πρόγραµµα: 
«Νοµοθετικό πλαίσιο – διαδικασία» 
«∆ιαδικασία Ενεργειακής Επιθεώρησης» 
«∆ιενέργεια Ενεργειακής Επιθεώρησης» 
«Λογισµικό» 
κα Αικατερίνη Μπαξεβάνου, ∆ρ Μηχανολόγος Μηχανικός, Μsc, PhD 
κ. ∆ηµήτρης Φείδαρος, ∆ρ Μηχανολόγος Μηχανικός, Μsc, PhD 

 
2. Υπό την αιγίδα του ΤΕΕ στις 26-1-2011 πραγµατοποιήθηκε στην αίθουσα του 

Τµήµατος η 1η συνάντηση διαβούλευσης για την ένταξη των φθαρµένων ελαστικών 
στον κύκλο ζωής ασφαλτοµιγµάτων, στα πλαίσια του προγράµµατος LIFE 
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09ENV/GR000304, µε θέµα «Αξιοποίηση των ελαστικών τέλους ζωής στην 
οδοποιία: Υφιστάµενη κατάσταση στην Ελλάδα και προοπτικές» από το ΑΠΘ και 
το Περιφερειακό Εργαστήριο Στερεάς Ελλάδας.  

 
3. Γενική Συνέλευση τη ∆ευτέρα 31-1-2011 και ώρα 18:30 στα γραφεία του Τµήµατος 

πραγµατοποιήθηκε σύµφωνα µε το κάλεσµα του Προέδρου της Αντιπροσωπείας µε 
θέµατα, που διαχρονικά το ΤΕΕ έχει αναδείξει, από τον αναπτυξιακό ρόλο των 
Μηχανικών και την πιστοποίηση όλων των συντελεστών, που συµµετέχουν στην 
παραγωγή του έργου του Μηχανικού, µέχρι τη δηµιουργία του Μητρώου 
Κατασκευαστών Έργων, την ανεργία του κλάδου, τη µείωση του Προγράµµατος 
∆ηµοσίων Έργων και την κατάσταση στο ΤΣΜΕ∆Ε.  

 
4. Στις 23-5-2011 και µε ώρα έναρξης στις 10:00 π.µ., στην Αίθουσα Εκδηλώσεων του 

Τ.Ε.Ε. στη Λαµία, διεξήχθη η εκδήλωση µε θέµα: «∆ιαχείριση – Αξιοποίηση των 
Βιοστερεών στην Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας», που διοργανώθηκε από το Τ.Ε.Ε. 
Τµήµα Ανατολικής Στερεάς και το Τ.Ε.Ε. Περιφερειακό Τµήµα Εύβοιας, σε συνεργασία 
µε τη ∆ΕΥΑ Λαµίας και τη ∆.Ε.Π.Ο.∆.Α. Θήβας Α.Ε. και υπό την αιγίδα της Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας, σύµφωνα µε το παρακάτω πρόγραµµα εργασιών: 

 
«Θεσµικό πλαίσιο διαχείρισης των βιοστερεών» 
κ. Dr Ελ. Παπαβασιλόπουλος Πολιτικός Μηχανικός, ΥΠΕΚΑ 
Μονάδα ΤεχνικήςΥπ/ξης Έργων Στερεών & Υγρών Αποβλήτων 
«Κατάσταση στη Στερεά Ελλάδα - Προτάσεις που έχουν υποβληθεί» 
κ. Βασίλειος Σταµάτης, Χηµικός Μηχανικός ΥΠΕΚΑ 
Μονάδα ΤεχνικήςΥπ/ξης Έργων Στερεών & Υγρών Αποβλήτων 
«Ανάγκες της Περιφέρειας - Μονάδες βιολογικού καθαρισµού που λειτουργούν & 
όγκος βιοστερεών» 
Εκπρόσωποι Τ.Ε.Ε. 
κα Αλεξάνδρα Κουτσού, Χηµικός Μηχανικός 
κ. Νεκτάριος Καντανολέων, Πολιτικός Μηχανικός 
«Αναερόβια - Αερόβια επεξεργασίας των βιοστερεών» 
κ. Αντώνης Μαυρόπουλος, Χηµικός Μηχανικός, Αντιπρόεδρος ΕΕ∆ΣΑ, 
Πρόεδρος επιστηµονικής & τεχνικής επιτροπής της ISWA 
«Ηλιοθερµικές µέθοδοι ξήρανσης ιλύος» 
κ. Dr Γεώργιος Σακελλαράκης, Πολιτικός Μηχανικός, Μελετητής 
«Εναλλακτικοί τρόποι επεξεργασίας και διάθεσης ιλύος από εγκαταστάσεις  
επεξεργασίας λυµάτων» 
κ. Νικόλαος Κάρτσωνας, Πολιτικός Μηχανικός, Μελετητής 
«Γεωργική αξιοποίηση ιλύος» 
κ. Χρίστος Τσαντήλας, Τακτικός ερευνητής ΕΘΙΑΓΕ 

 
5. Πραγµατοποιήθηκαν, το Σάββατο 28-5-2011 και ώρα 20.30, τα εγκαίνια της έκθεσης 

ideas – ∆ιπλωµατικές Εργασίες Νέων Αρχιτεκτόνων στη ∆ηµοτική Πινακοθήκη 
Λαµίας, στην αίθουσα «Α. Κοντόπουλος». Η έκθεση διοργανώθηκε από το ΤΕΕ 
Ανατολικής Στερεάς, υπό την αιγίδα του ∆ήµου Λαµίας και πραγµατοποιήθηκε µε την 
επιµέλεια της οµάδας Disturbance. Αφορούσε προτάσεις διπλωµατικών εργασιών, που 
έχουν πραγµατοποιηθεί στο διάστηµα 2005-2010 από αρχιτέκτονες µε καταγωγή το 
νοµό Φθιώτιδας. Η θεµατολογία των εργασιών αφορούσε τόσο το νοµό Φθιώτιδας όσο 
και άλλες περιοχές της Ελλάδας. 

 
6. Στα πλαίσια ενηµέρωσης για το ιδιαίτερο ζήτηµα των ευθυνών των Μηχανικών, το ΤΕΕ 

Τµήµα Ανατ. Στερεάς διοργάνωσε ηµερίδα την Πέµπτη 16-6-2011 και ώρα 17:30 στην 
αίθουσα του Τµήµατος στη Λαµία µε θέµα: «Αστικές και Ποινικές Ευθύνες των 
Μηχανικών» σύµφωνα µε το παρακάτω πρόγραµµα: 
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7. Το ΤΕΕ Τµήµα Ανατ. Στερεάς σε συνεργασία µε την Κεντρική ∆ιοίκηση του ΤΕΕ, το 

Σ.Π.Μ.Ε. και τον Ο.Α.Σ.Π. διοργάνωσε ηµερίδα στις 25-6-2011 στην αίθουσα του 
Εµποροβιοµηχανικού Επιµελητηρίου Βοιωτίας στη Λιβαδειά µε θέµα: «Σχεδιασµός 
κτηρίων Σκυροδέµατος µε βάση τους Ευρωκώδικες 2 & 8» σύµφωνα µε το 
παρακάτω πρόγραµµα: 

 
8. Η ∆/νση Υδάτων Στερεάς Ελλάδας, σε συνεργασία µε το ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής 

Στερεάς, διοργάνωσε στην αίθουσα του Τµήµατος στις 14-7-2011 ηµερίδα µε θέµα: 
«Κατάρτιση Σχεδίων ∆ιαχείρισης των Λεκανών Απορροής Ποταµών των 
Υδατικών ∆ιαµερισµάτων Αττικής και Ανατολικής Στερεάς Ελλάδας, σύµφωνα µε 
τις προδιαγραφές της Οδηγίας 2000/60/ΕΚ, κατ’ εφαρµογή του Ν. 3199/2003 και 
του Π.∆. 51/2007». Το εν λόγω έργο, υλοποιείται από την Ειδική Γραµµατεία Υδάτων 
του Υπουργείου Περιβάλλοντος Ενέργειας & Κλιµατικής Αλλαγής, για την εκπλήρωση 
των υποχρεώσεων της χώρας, σε ότι αφορά την εφαρµογή της Οδηγίας 2000/60/ΕΚ. 
Το Σχέδιο ∆ιαχείρισης Λεκάνης Απορροής Ποταµού αποτελεί το βασικό εργαλείο 
προγραµµατισµού και τον κεντρικό µηχανισµό αναφοράς της χώρας προς την ΕΕ σε 
ό,τι αφορά τα ποιοτικά χαρακτηριστικά των υδατικών της πόρων. Μέσω των Σχεδίων 
∆ιαχείρισης, θα καθοριστούν τα ρεαλιστικά µέτρα, που είναι απαραίτητο να 
εφαρµοστούν, προκειµένου να επιτευχθούν οι περιβαλλοντικοί στόχοι της οδηγίας, 
αιτιολογώντας παράλληλα οποιαδήποτε παρέκκλιση. 

 
9. Ενηµερωτική συνάντηση µε στελέχη της ΕΡΓΟΣΕ έγινε στις 30-8-2011. Ο Πρόεδρος 

του ΤΕΕ αναφέρθηκε στα προβλήµατα που έχουν παρουσιαστεί ιδιαίτερα µε την 

 «Η ποινική ευθύνη του επιβλέποντος µηχανικού κατά την εκτέλεση τεχνικών 
έργων». 
κ. Χρίστος Μυλωνόπουλος, ∆ικηγόρος, Καθηγητής Πανεπ/µίου Αθηνών 

Εισήγηση TEE/ΤΑΣ 

«Η διάκριση των ειδών επίβλεψης – Ευθύνη µηχανικού στην περίπτωση πτώσης 
κτίσµατος από σεισµό». 
κ. Κων/νος Καρατσώλης, ∆ικηγόρος, Νοµικός Συνεργάτης ΤΕΕ 

«Επίβλεψη Μηχανικού. Η Νοµολογία των Ελληνικών ∆ικαστηρίων» 
κα Ειρήνη Τσιάντη, ∆ικηγόρος 

Εισήγηση από ∆ικηγορικό Σύλλογο Φθιώτιδας 

«Βασικές Αρχές Ευρωκωδίκων – ∆ράσεις – Φορτίσεις» 
κ. Ν. Μαλακάτας, Πολιτικός Μηχανικός 

«Η Μετάβαση από τον ΕΚΩΣ στον EΚ2» 
κ. Θ. Καραµπίνης, Καθηγητής ∆.Π.Θ. 

«H Μετάβαση από τον EAK στον ΕΚ8»  
κ. Μ. Χρονόπουλος, Π.Μ. Επιστηµονικός Συνεργάτης Ε.Μ.Π. 

«Κατασκευαστικές Λεπτοµέρειες – Κανόνες Όπλισης κατά EΚ2 και ΕΚ8» 
κ. Μ. Χρονόπουλος, Π.Μ. Επιστηµονικός Συνεργάτης Ε.Μ.Π. 

«Αποτίµηση και Επεµβάσεις σε Υφιστάµενες Κατασκευές µε Βάση ΕΚ8 και τον 
ΚΑΝ.ΕΠΕ» 
κ. Β. Μπαρδάκης, ∆ρ. Πολιτικός Μηχανικός 
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αντιπληµµυρική προστασία του Σπερχειού σε σχέση µε τον ΠΑΘΕ, τον Ε65 και τα έργα 
του Σιδηρόδροµου, τονίζοντας ότι οι τελευταίες καταστροφές στις καλλιέργειες 
προκλήθηκαν από τα ηµιτελή έργα και τις αστοχίες των µελετών. 

 
10. Ενόψει των διαδικασιών για τη ρύθµιση των αυθαιρέτων, σύµφωνα µε το Ν.4014/2011, 

πραγµατοποιήθηκε στις 20-10-2011 στο Πολιτιστικό Κέντρο ∆ήµου Λαµιέων, από το 
ΤΕΕ Τµ. Ανατ. Στερεάς σε συνεργασία µε το ΙΕΚΕΜ-ΤΕΕ, συνάντηση ενηµέρωσης µε 
το ακόλουθο πρόγραµµα:  

 
«Πρακτικές Οδηγίες για τη ∆ιαδικασία – Απαντήσεις σε ερωτήµατα» 
κα Ελένη Μπούτου-Λεµπέση, Αρχιτέκτονα Μηχανικό, τ. ∆ιευθ. ∆.Ο.Κ.Κ. του ΥΠΕΧΩ∆Ε 
«Περιεχόµενο βεβαίωσης Μηχανικού στις µεταβιβάσεις ακινήτων και ευθύνες που 
συνεπάγεται» 
κ. Κων/νο Καρατσώλη, ∆ικηγόρο, Νοµικό Συνεργάτη ΤΕΕ 

 
11.  Για το ίδιο θέµα διοργανώθηκε και στη Λιβαδειά συνάντηση ενηµέρωσης στις 4-11-

2011 στο Εµποροβιοµηχανικό Επιµελητήριο Λιβαδειάς από την κα Ελένη 
Μπούτου-Λεµπέση, Αρχιτέκτονα Μηχανικό, τ. ∆ιευθύντρια ∆.Ο.Κ.Κ. του ΥΠΕΧΩ∆Ε, µε 
θέµα: «Πρακτικές Οδηγίες για τη ∆ιαδικασία – Απαντήσεις σε ερωτήµατα». 

 
12. 14-12-2011 Πανελλαδική απεργιακή κινητοποίηση για τους µηχανικούς, αντιδρώντας 

για τα προβλήµατα που αντιµετωπίζει ο κλάδος. Γενική Συνέλευση για όλα τα µέλη του 
ΤΕΕ/ΤΑΣ. «Οι µηχανικοί σε όλη τη χώρα στενάζουν κάτω από τα βάρη φορολογικών 
εφευρέσεων και έκτακτων εισφορών. Ο κλάδος αιµορραγεί και οδηγείται στον 
αφανισµό», τόνισε ο Πρόεδρος. 

 
13. Την Τετάρτη 21-12-2011 και ώρα 10:30 π.µ. στα γραφεία του Τµήµατος στη Λαµία, 

πραγµατοποιήθηκε συνάντηση – ενηµέρωση µε θέµα: «ΝΕΑ ∆Ε∆ΟΜΕΝΑ ΓΙΑ ΤΟ 
ΤΑΜΕΙΟ ΜΑΣ Ε.Τ.Α.Α. - ΤΣΜΕ∆Ε». Εισηγητής ήταν ο συνάδελφος κ. Παναγιώτης 
Μούζιος, Μέλος ∆ιοικούσας Επιτροπής Μηχανικών και Εργοληπτών ∆ηµοσίων Έργων 
του Ε.Τ.Α.Α..  

 
2012 

 
1. Το Σάββατο 21-1-2012 διοργανώθηκε ηµερίδα από το Περιφερειακό Τµήµα Α.Τ.Μ. 

Αν. Στερεάς Ελλάδος & το τοπικό γραφείο Α.Τ.Μ. Βοιωτίας µε θέµα: «Η κρισιµότητα 
σύνταξης τοπογραφικών διαγραµµάτων στη διαµόρφωση πολιτικής γης. 
� Για την τακτοποίηση αυθαιρέτων 
� Για τη διασφάλιση των δικαιοπραξιών 
� Για την αξία των ακινήτων 

 Για την επίτευξη οικονοµιών κλίµακας στη σύνταξη του Εθνικού Κτηµατολογίου» 
Η εκδήλωση έγινε σε συνδιοργάνωση του ΤΕΕ Τµήµ. Ανατ. Στερεάς και υπό την αιγίδα 
του Πανελληνίου Συλλόγου ∆ιπλ. Αγρονόµων Τοπογράφων Μηχανικών στην Αίθουσα 
Εµπορικού Επιµελητηρίου Λιβαδειάς. 
 

2. Η ∆ιοικούσα Επιτροπή του ΤΕΕ Τµήµα Ανατολικής Στερεάς κάλεσε όλα τα µέλη του σε 
Παντεχνική Συγκέντρωση στις 13-2-2012 στην αίθουσα του Τµήµατος στη Λαµία 
παρουσία του Προέδρου του ΤΕΕ κ. Χρήστου Σπίρτζη, του Α΄ Αντιπροέδρου της ∆.Ε. 
του ΤΕΕ κ. Σωκράτη Αλεξιάδη και του µέλους της ∆.Ε. κ. Κων/νου Μακέδου. Επιπλέον 
έγινε και η κοπή πρωτοχρονιάτικης πίτας του Τµήµατος. 

 
3. ∆ιοργανώθηκε, µε πρωτοβουλία του Τ.Ε.Ε. / Τµηµ. Ανατ. Στερεάς και του Συλλόγου 

Μηχανολόγων - Ηλεκτρολόγων Μηχανικών Ν.Φθιώτιδας σε συνεργασία µε τη ∆.Ε.Π.Α., 
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ηµερίδα µε θέµα: «ΑΝΑΠΤΥΞΗ ∆ΙΚΤΥΟΥ ΤΟΥ ΦΥΣΙΚΟΥ ΑΕΡΙΟΥ ΣΤΗ ΣΤΕΡΕΑ 
ΕΛΛΑ∆Α», στις 15-2-2012 µε το παρακάτω πρόγραµµα: 
«∆ιαδικασίες και χρονοδιάγραµµα ίδρυσης της ΕΠΑ Στερεάς Ελλάδας» 
κ. Θεόδωρος Τερζόπουλος, ∆ιευθυντής ∆ραστηριοτήτων ∆ιανοµής Αερίου 
«Οι υφιστάµενες υποδοµές διανοµής φυσικού αερίου στην Στερεά Ελλάδα και 
ειδικότερα στη Λαµία και στη ΒΙΠΕ.» 
κ. Μανώλης Σφυροέρας, ∆ιευθυντής λειτουργίας και συντήρησης δικτύων και 

εγκαταστάσεων φυσικού αερίου 

«Εσωτερικές εγκαταστάσεις φυσικού αερίου - νοµοθεσία και τεχνικός κανονισµός» 
κ. Αργύριος Ρουµελιώτης, Μηχανικός ελέγχου µελετών εσωτερικών εγκαταστάσεων φυσικού 

αερίου 

κ. Ευάγγελος Κοσµάς, ∆ιευθυντής ∆ραστηριοτήτων Εταιρικών Υποθέσεων και Επικοινωνίας 

 
4. To Τ.Ε.Ε., ο Σ.Π.Μ.Ε. και ο Ο.Α.Σ.Π. σε συνεργασία µε το ΤΕΕ/Τµ. Ανατ. Στερεάς και 

το Τ.Τ. Σ.Π.Μ.Ε. Ν. Φωκίδας διοργάνωσαν στις 3-3-2012 στο Κυριακοπούλειο -
Ηλιοπούλειο Πολιτιστικό Κέντρο Ιτέας ηµερίδα µε θέµα: «Σχεδιασµός κτηρίων 
Σκυροδέµατος µε βάση τους Ευρωκώδικες 2 & 8» µε το ακόλουθο πρόγραµµα: 

 
5. Το ΤΕΕ Τµήµα Ανατολικής Στερεάς διοργάνωσε την Πέµπτη 29-3-2012, ώρα 8:00 µ.µ. 

στην αίθουσα του στη Λαµία εκδήλωση µε θέµα: «Πού βρισκόµαστε και τι έπεται; 
Συνέπειες του 2ου Μνηµονίου (Η άλλη άποψη)» µε Οµιλητή τον κ. Στέργιο 
Σκαπέρδας, Καθηγητή Οικονοµικών University of California, Irvine. 

 
6. Στη Λαµία, στην αίθουσα του ΤΕΕ, το Τεχνικό Επιµελητήριο Ελλάδας/Τµήµα 

Ανατολικής Στερεάς και ο Οργανισµός Αντισεισµικού Σχεδιασµού & Προστασίας 
διοργάνωσαν επιµορφωτικό σεµινάριο στις 9-6-2012, µε θέµα: «Ο ΝΕΟΣ 
ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΕΠΕΜΒΑΣΕΩΝ (ΚΑΝ.ΕΠΕ.) (ΦΕΚ 42/Β/20-1-2012)». Το πρόγραµµα 
του Σεµιναρίου ήταν: 

«Βασικές Αρχές Ευρωκωδίκων – ∆ράσεις – Φορτίσεις» 
κ. Κ. Τρέζος, Επ. Καθηγητής Ε.Μ.Π. 

«Η Μετάβαση από τον ΕΚΩΣ στον EΚ2» 
κ. Κ. Τρέζος, Επ. Καθηγητής Ε.Μ.Π. 

«H Μετάβαση από τον EAK στον ΕΚ8»  
κ. Τ. Παναγιωτάκος, ∆ρ. Πολιτικός Μηχανικός 

«Κατασκευαστικές Λεπτοµέρειες – Κανόνες Όπλισης κατά EΚ2 και ΕΚ8» 
κ. Μ. Χρονόπουλος, Π.Μ. Επιστηµονικός Συνεργάτης Ε.Μ.Π. 

«Αποτίµηση και Επεµβάσεις σε Υφιστάµενες Κατασκευές µε Βάση ΕΚ8 και τον 
ΚΑΝ.ΕΠΕ» 
κ. Σ. ∆ρίτσος, Καθηγητής Παν. Πατρών 
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7. Στις 12 & 13 Οκτωβρίου 2012 διοργανώθηκε σεµινάριο µε τίτλο: «Σύγχρονες 

τεχνολογίες θέρµανσης – Οικιακές Εφαρµογές», µε πρωτοβουλία του Τ.Ε.Ε./Τµηµ. 
Ανατ. Στερεάς και του Συλλόγου Μηχανολόγων - Ηλεκτρολόγων Μηχανικών Ν. 
Φθιώτιδας στην αίθουσα εκδηλώσεων του Τ.Ε.Ε. µε το παρακάτω πρόγραµµα: 

 
«Το φυσικό αέριο και τα πλεονεκτήµατα της χρήσης του στη θέρµανση κατοικιών» 
κ. Κωνσταντίνος Πασπαλάς, Μηχανολόγος – Ηλεκτρολόγος Μηχανικός 
«Ενσωµατωµένα φωτοβολταϊκά σε κτιριακές εγκαταστάσεις, τεχνολογίες ηλεκτρικών 
θερµαντικών σωµάτων, ηλεκτρική ενδοδαπέδια θέρµανση, λέβητες ιόντων» 
κ. Αθανάσιος Γραµµατικόπουλος, Μηχανολόγος Μηχανικός Ενέργειας 
«Συστήµατα βιοµάζας και ηλιακά για θέρµανση χώρων» 
κ. Σωτήριος Ψηµµένος, Μηχανολόγος Μηχανικός 
«Σύστηµα θέρµανσης και κλιµατισµού µε αντλία θερµότητας για ενδοδαπέδια και 
επιτοίχια θέρµανση» 
κ. Χρήστος Μπουσγολίτης, Μηχανολόγος & Πολιτικός Μηχανικός 

 
8. 15-10-2012 Γενική Συνέλευση των µελών του ΤΕΕ/ΤΑΣ για τα προβλήµατα που έχουν 

προκύψει στην εκτέλεση του επαγγέλµατος και στον ασφαλιστικό φορέα. Συµµετοχή σε 
συγκέντρωση διαµαρτυρίας στην Αθήνα στην 24ωρη πανελλαδική απεργία των 
µηχανικών στις 17-10-2012. 

 
9. Ο Σ.Π.Μ.Ε., ο Ο.Α.Σ.Π., το ΤΕΕ/Τµ. Ανατ. Στερεάς και το Τ.Τ. Σ.Π.Μ.Ε. Ν. Φθιώτιδας 

συνδιοργάνωσαν στις 8-12-2012 στην αίθουσα του Τµήµατος ηµερίδα µε θέµα: 
«Σχεδιασµός κτηρίων Σκυροδέµατος µε βάση τους Ευρωκώδικες 2, 6 & 8» µε το 
ακόλουθο πρόγραµµα: 

Ο ΚΑΝ.ΕΠΕ. 2012 στο πλαίσιο των Ευρωκωδίκων – Βασικές Αρχές  
κ. Στέφανος ∆ρίτσος, Καθηγητής Πανεπιστηµίου Πατρών 
 
∆ιερεύνηση – Τεκµηρίωση – Βασικά ∆εδοµένα 
κ. Μιλτιάδης Χρονόπουλος, Επιστ. Συνεργάτης Ε.Μ.Π. 

Ανάλυση Κτηρίου Πριν και Μετά την Επέµβαση 
κ. Βασίλειος Μπαρδάκης, ∆ρ Πολιτικός Μηχανικός 

Συνεκτίµηση Τοιχοπληρώσεων 
κ. Μιλτιάδης Χρονόπουλος, Επιστ. Συνεργάτης Ε.Μ.Π. 

∆ιαστασιολόγηση Επεµβάσεων 
κ. Στέφανος ∆ρίτσος, Καθηγητής Πανεπιστηµίου Πατρών 

Έλεγχοι Ασφάλειας 
κ. Βασίλειος Μπαρδάκης, ∆ρ Πολιτικός Μηχανικός 

Απαιτούµενα Περιεχόµενα Μελέτης – Κατασκευή, ∆ιασφάλιση Ποιότητας, 
Συντήρηση  
κ. Βασίλειος Μώκος, ∆ρ Πολιτικός Μηχανικός Ο.Α.Σ.Π.  
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10. ∆ιοργανώθηκε µε πρωτοβουλία του Τ.Ε.Ε. / Τµηµ. Ανατολικής Στερεάς σε συνεργασία 

µε την Ειδική Γραµµατεία Υδάτων και την Περιφερειακή Ενότητα Βοιωτίας, την 
Παρασκευή 14-12-2012 στην Αίθουσα Συνεδριάσεων Π.Ε. Βοιωτίας στη Λιβαδειά, 
εκδήλωση µε θέµα: «ΣΧΕ∆ΙΟ ∆ΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΤΩΝ ΛΕΚΑΝΩΝ ΑΠΟΡΡΟΗΣ 
ΠΟΤΑΜΩΝ ΤΟΥ Υ∆ΑΤΙΚΟΥ ∆ΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΣΤΕΡΕΑΣ 
ΕΛΛΑ∆ΑΣ», σύµφωνα µε το παρακάτω πρόγραµµα εργασιών.  

 

«Υδατικό ∆ιαµέρισµα Ανατολικής Στερεάς Ελλάδας: Κατάσταση επιφανειακών και 
υπογείων υδατικών συστηµάτων – Πρόγραµµα Βασικών και Συµπληρωµατικών 
Μέτρων» 
κ. Ιωάννης Βαζίµας 

«Ορθολογική διαχείριση του νερού. Μια αναγκαιότητα για την αειφόρο αγροτική 
ανάπτυξη» 
κ. Γιάννης Καρνάβας, Προϊστάµενος ∆ιεύθυνσης Αγροτικής Οικονοµίας Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας  

«Προτάσεις επί του Σχεδίου ∆ιαχείρισης» 
κ. Γεώργιος Παπαγγελής, Αγρονόµος Τοπογράφος Μηχανικός, Αντιπρόεδρος ΤΕΕ Τµήµα 
Ανατ. Στερεάς 

«Παρατηρήσεις στο Σχέδιο ∆ιαχείρισης των λεκανών απορροής ποταµών του 
Υδατικού ∆ιαµερίσµατος Ανατολικής Στερεάς Ελλάδας» 
 κ. Β. Ζοράπας, Β. Τσιούµας, Υδρογεωλόγοι ΙΓΜΕ 

«∆ιαχείριση διαρροών στα δίκτυα κοινής ωφέλειας» 
κ. Κωνσταντίνος Μηλιωρίτσας, Πολιτικός Μηχανικός, Προϊστάµενος Ύδρευσης ∆ΕΥΑ Λαµίας  

 
11. Το κεντρικό ΤΕΕ διοργάνωσε από 12 έως 14-12-2012 συνέδριο µε θέµα «Περιβάλλον 

& Ανάπτυξη». Το Τµήµα µας εκπροσώπησε ο κ. Μιχαήλ Μαλάµος, Γραµµατέας της 
∆.Ε. του ΤΕΕ/ΤΑΣ µε εµπεριστατωµένη και αναλυτική εισήγηση. 

 
2013 

 
1. Ενόψει της Αξιολόγησης, αναθεώρησης & εξειδίκευσης του Περιφερειακού Πλαισίου 

Χωροταξικού Σχεδιασµού και Αειφόρου Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
πραγµατοποιήθηκε συζήτηση επ’ αυτού τη ∆ευτέρα 21-1-2013 και ώρα 18:00. Στην 
συνέχεια πραγµατοποιήθηκε η κοπή πίτας του Τµήµατος.  

 

«Βασικές Αρχές Ευρωκωδίκων – ∆ράσεις – Φορτίσεις ΕΚ0-ΕΚ1» 
κ. Κ. Τρέζος, ∆ρ ΠΜ, Επ. Καθηγητής Ε.Μ.Π. 

«H Μετάβαση από τον EAK στον ΕΚ8»  
κ. Β. Μπαρδάκης, ∆ρ ΠΜ Παν. Πατρών 

«Η Μετάβαση από τον ΕΚΩΣ στον EΚ2»  
κ. Κ. Τρέζος, ∆ρ ΠΜ, Επ. Καθηγητής Ε.Μ.Π. 

«Κατηγορίες πλαστιµότητας & Κανόνες Όπλισης EΚ2 - ΕΚ8» 
κ. Μ. Χρονόπουλος, Π.Μ. Επιστ. Συνεργάτης Ε.Μ.Π. 

«Κτήρια από Φέρουσα Τοιχοποιία ΕΚ6 – ΕΚ8» 
κα Φυλλίτσα Καραντώνη, ∆ρ ΠΜ Λέκτορας Παν. Πατρών 
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2. Συγκέντρωση οργάνωσε το ΤΕΕ/Τµήµα Αν. Στερεάς την Τετάρτη 27-2-2013 στη Λαµία, 
για ενηµέρωση των συναδέλφων πάνω σε θέµατα που αφορούν το ασφαλιστικό Ταµείο 
των µηχανικών, µε οµιλητή τον Πρόεδρο του ΤΣΜΕ∆Ε κ. Ιωάννη Γαµβρίλη για τις 
εξελίξεις γύρω από τον ασφαλιστικό φορέα των Μηχανικών, την αύξηση των εισφορών 
και το κούρεµα των αποθεµατικών του ΤΣΜΕ∆Ε. Στην εκδήλωση παρευρέθηκε και το 
µέλος της ∆ιοίκησης του ΕΤΑΑ κ. Θεόδωρος Βασιλείου, ενώ η αίθουσα του Τεχνικού 
Επιµελητηρίου ήταν κατάµεστη από µηχανικούς, ιδιαίτερα νέους, οι οποίοι κατέθεσαν 
την αγωνία τους για τις εξελίξεις και το µέλλον του ασφαλιστικού τους φορέα.  

 
3. Στις 6-3-2013 διοργανώθηκε σε συνεργασία µε το Σύλλογο Καρδιτσιωτών Ν.Φθιώτιδας 

οµιλία – διάλεξη µε θέµα: «Αντισεισµική προστασία στην Ελλάδα» µε οµιλητή τον 
κ.Βασίλη Παπαζάχο, οµότιµο καθηγητή Γεωφυσικής. 

 
4. Την Τετάρτη 20-3-2013 στην αίθουσα του Τµήµατος στη Λαµία µε τη συµµετοχή και 

ευγενική χορηγία της «ΚΕΡΑΜΟΥΡΓΙΑΣ ΒΟΡΕΙΟΥ ΕΛΛΑ∆ΟΣ ΑΕ (ΚΕΒΕ ΑΕ)», υπό 
την αιγίδα του ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής Στερεάς, πραγµατοποιήθηκε εκδήλωση µε θέµα: 
«ΣΥΣΤΗΜΑ ∆ΟΜΗΣΗΣ ΟΡΘΟBLOCK- ΕΝΑΡΜΟΝΙΣΗ ΜΕ EC 6, EC 8 και 
Κ.ΕΝ.Α.Κ.».  

 
5. Στις 27-5-2013 διοργανώθηκε διάλεξη από το ΤΕΕ/ΤΑΣ σε συνεργασία µε την Ι∆΄ 

Εφορεία Προϊστορικών και Κλασσικών Αρχαιοτήτων και το ∆ηµοτικό Περιφερειακό 
Θέατρο Ρούµελης, µε θέµα: «Ο από µηχανής θεός στο Αρχαίο Θέατρο», µε οµιλητή 
τον κ. Θωµά Χόνδρο, Μηχανολόγο Μηχανικό από Πανεπιστήµιο Πατρών, Τµήµα 
Μηχανολόγων και Αεροναυπηγών, στο ∆ηµοτικό Θέατρο Λαµίας. 

 
6. Το ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής Στερεάς σε συνεργασία µε το ΙΕΚΕΜ ΤΕΕ και τους τοπικούς 

Συλλόγους Μηχανικών, διοργάνωσε ηµερίδες ενηµέρωσης για το Νέο Οικοδοµικό 
Κανονισµό (ΝΟΚ) µε εισηγήτρια την κα Ελένη Λεµπέση, Αρχιτέκτονα Μηχανικό. Οι 
ηµεροµηνίες των ηµερίδων είναι:  
• ∆ευτέρα 10-6-2013, στη Λειβαδιά, κτίριο ∆ιοικητηρίου,  
• Τρίτη 11-6-2013, στη Λαµία, στο Πολιτιστικό κέντρο του ∆.Λαµιέων και 
• Τετάρτη 12-6-2013, στην Άµφισσα, στην αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του 

∆. ∆ελφών. 
 
7. Στις 17-6-2013 υπό την αιγίδα του Τµήµατος έγινε η παρουσίαση βιβλίου «Η 

παραδοσιακή Αρχιτεκτονική της Ευρυτανίας» του κ. Γεωργίου Γιαννίτσαρη, 
επίκουρου καθηγητή της Σχολής Αρχιτεκτόνων του ΕΜΠ στην αίθουσα του Τµήµατος, 
στην οποία προλόγισε ο Πρόεδρος. 

 
3. ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΙΣ - ΕΠΙΣΚΕΨΕΙΣ 

 
2011 

 
• 18-1-2011 Συνάντηση της ∆ιοικούσας Επιτροπής του ΤΕΕ µε το ∆ήµαρχο Λαµιέων για 

όλα τα µεγάλα θέµατα που απασχολούν την περιοχή. 

• 19-1-2011 Συνάντηση της ∆ιοικούσας Επιτροπής του ΤΕΕ µε την πολιτική ηγεσία του 
ΥΠΕΧΩ∆Ε για την κατασκευή του οδικού άξονα Λαµία – Καρπενήσι. 

• 20-1-2011 Συνάντηση της ∆ιοικούσας Επιτροπής του ΤΕΕ µε το Γενικό Γραµµατέα της 
Περιφέρειας για την στελέχωση των υπηρεσιών, το δίκτυο natura, τους ΧΥΤΥ, την 
προώθηση των µελετών αλλά και το ΕΣΠΑ. 

• 16-3-2011 Συνάντηση µε τους παραχωρησιούχους του Ε65 για τα προβλήµατα 
προσβασιµότητας των αγροτών στην κοιλάδα του Σπερχειού. 



Σελίδα 13 από 24 

• 24-3-2011 Συνάντηση Προέδρου µε το Γ.Γ. Συγχρηµατοδοτούµενων έργων στο 
Υπουργείο Υποδοµών, κ. Σέργιο Λαµπρόπουλο, για πράγµατα που δεν είχαν 
προβλεφθεί να κάνει ο παραχωρησιούχος του Ε65 και θα πρέπει να δώσει εντολή το 
κράτος. 

• 20-4-2011 Συνάντηση της ∆.Ε. του ΤΕΕ Τµ. Ανατ. Στερεάς µε τη Βουλευτή Φωκίδας 
του ΠΑΣΟΚ, κα Αφροδίτη Παπαθανάση, για τις υποδοµές στην Π.Ε. Φωκίδας, την 
περιοχή Παρνασσού, την ανάπτυξη της περιοχής και την παράλληλη διασφάλιση της 
προστασίας του περιβάλλοντος. 

• 21-4-2011 Σύσκεψη µε το ∆ήµαρχο Λαµιέων για ζητήµατα που αφορούν τη ζώνη 
Natura στο Σπερχειό και γενικότερα εντός των ορίων του ∆ήµου Λαµιέων. 

• 15-6-2011 Συνάντηση της ∆.Ε. του ΤΕΕ µε τον Αντιπεριφερειάρχη Βοιωτίας κ. Γ. 
Μουλκιώτη για περιβαλλοντικά θέµατα, κυρίως του Ασωπού ποταµού και την πορεία 
υλοποίησης των δεσµεύσεων του ΥΠΕΚΑ για την εξέλιξη µελετών και έργων στο οδικό 
δίκτυο Θηβών-Λιβαδειάς, για την αναθεώρηση της Ειδικής Περιβαλλοντικής Μελέτης 
του Εθνικού ∆ρυµού Παρνασσού και την άµεση άρση της απόφασης της Υπουργού για 
την ανάκληση των οικοδοµικών εργασιών της περιοχής. 

• 16-6-2011 Ο Πρόεδρος στην ειδική συνεδρίαση του Περιφερειακού Συµβουλίου για την 
ανάπτυξη του Πανεπιστηµίου Στερεάς. 

• 7-9-2011 Συνάντηση ∆.Ε. του ΤΕΕ µε τον Περιφερειάρχη Στερεάς κ. Περγαντά για 
έργα, µελέτες, συµβάσεις, σκουπίδια, απλήρωτους λογαριασµούς και τα Γενικά 
Πολεοδοµικά Σχέδια των ∆ήµων. Ο Πρόεδρος έθεσε επιτακτικά την ανάγκη 
αναθεώρησης του περιφερειακού σχεδιασµού προς την κατεύθυνση δηµιουργίας ενός 
ΧΥΤΥ στην Περιφέρεια, την ανάγκη αποτελεσµατικής υλοποίησης του ΕΣΠΑ, την 
εντατικοποίηση των προσπαθειών για την επίτευξη του κανόνα «ν+3», καθώς και την 
αναγκαιότητα εξορθολογισµού του ΕΣΠΑ και εκκαθάρισης των συλλογικών 
αποφάσεων. 

• 15-9-2011 Ο Πρόεδρος παραβρέθηκε σε ηµερίδα, που διοργάνωσε η Περιφέρεια σε 
συνεργασία µε το Επιµελητήριο και την ΑΝ∆ΙΑ Στερεάς, µε θέµα την προβολή 
τουρισµού του Νοµού. 

• 27-9-2011 Συµµετοχή του ΤΕΕ σε συνάντηση του Περιφερειάρχη µε εκπροσώπους της 
Αυτοδιοίκησης. Ιδιαίτερη κριτική άσκησε ο Πρόεδρος στο τοπίο που διαµορφώνει η 
κατάσταση που βρίσκεται σήµερα το ΕΣΠΑ. Ζήτησε να επιταχυνθούν οι διαδικασίες 
µελετών για το δρόµο Λαµία-Καρπενήσι, να ολοκληρωθούν και να προωθηθούν τα 
συγκεκριµένα ζητήµατα για χρηµατοδότηση. 

• 15-10-2011 Συµµετοχή του Προέδρου του ΤΕΕ σε ηµερίδα µε θέµα «Γεωθερµία- 
Ενέργεια Ανάπτυξης» στα Καµένα Βούρλα. 

• 21-10-2011 Συµµέτοχη του Προέδρου του ΤΕΕ σε συγκέντρωση διαµαρτυρίας των 
φοιτητών για τη σωτηρία του Πανεπιστηµίου Στερεάς. 

• 22-11-2011 Ο Πρόεδρος του ΤΕΕ σε σύσκεψη, που πραγµατοποιήθηκε µε 
πρωτοβουλία του Περιφερειάρχη Στερεάς, µε θέµα την ολοκληρωµένη διαχείριση των 
στερεών αποβλήτων στην Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας. 

• 22-12-2011 Ο Πρόεδρος στη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου για τη µεταφορά 
του 5ου Λυκείου Λαµίας. 

 
2012 

 
• 21-5-2012 Επίσκεψη της ∆ιοικούσας Επιτροπή στο ∆ήµαρχο Λεβαδέων µε τα εξής 

θέµατα συζήτησης: το ΓΠΣ Λιβαδειάς, το Φυσικό Αέριο, τη Στέγαση ∆ήµου, την 
Πρόσβαση Νοσοκοµείου και τη ∆ιάνοιξη Αισχύλου. 

• 15-5-2012 Συνάντηση µε τον Περιφερειάρχη κ. Κλέαρχο Περγαντά και υπηρεσιακούς 
παράγοντες της Περιφερειακής Αυτοδιοίκησης είχε η ∆ιοίκηση του ΤΕΕ Αν. Στερεάς για 
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τα προβλήµατα της Στερεάς, την πορεία υλοποίησης του ΕΣΠΑ, την αντιπληµµυρική 
προστασία του Σπερχειού, τις καθυστερήσεις στην εκτέλεση των έργων των οδικών 
αξόνων Λαµίας-Καρπενησίου και Θήβας-Λιβαδειάς καθώς και τα προβλήµατα 
επάνδρωσης των Υπηρεσιών της Περιφέρειας. 

• 19-7-2012 Επίσκεψη Αντιπροσωπείας του ΤΕΕ Ανατ. Στερεάς στο εργοστάσιο 
«Αλουµίνιον της Ελλάδος Α.Ε.» στην περιοχή της Αντίκυρας στο Βόρειο Κορινθιακό 
Κόλπο. Έγινε ενηµέρωση από υψηλόβαθµα στελέχη της εταιρείας για την παραγωγική 
διαδικασία από το αρχικό προϊόν το βωξίτη µέχρι το τελικό αλουµίνιο και αναφορά στα 
προβλήµατα, που αντιµετωπίζει δραστηριοποιούµενη στο Ελληνικό αλλά κι διεθνές 
οικονοµικό περιβάλλον. Με την επίσκεψη αυτή η ∆.Ε. του ΤΕΕ/ΤΑΣ σηµατοδοτεί τη 
στήριξη της επιχειρηµατικότητας όλων των εταιρειών, που δραστηριοποιούνται στην 
Ανατολική Στερεά, παράγουν, εξάγουν και σέβονται τα πρότυπα περιβαλλοντικής 
διαχείρισης. 

• 15-9-2012 Συνάντηση του Προέδρου του ΤΕΕ µε τον Πρόεδρο των Ανεξάρτητων 
Ελλήνων κ. Παναγιώτη Καµµένο, όπου συζητήθηκε η έναρξη υλοποίησης των µεγάλων 
έργων. 

• 18-9-2012 Συνάντηση ∆.Ε. του ΤΕΕ/ΤΑΣ µε το Γενικό Γραµµατέα Υποδοµών κ. 
Σιµόπουλο για την πορεία των µεγάλων έργων. 

• 4-10-2012 Τεχνική σύσκεψη της ∆.Ε. του ΤΕΕ/ΤΑΣ, παρουσία εκπροσώπων του Ε65 
και της Εγνατία Οδού, για τα προβλήµατα που αντιµετωπίζουν οι αγρότες µε την 
έλλειψη πρόσβασης στα κτήµατά τους, την αντιπληµµυρική θωράκιση της Λαµίας, από 
όπου διέρχεται ο Ε65, και τις µεταβολές χάραξης στην περιοχή Περιβόλι ∆οµοκού. 

• 31-10-2012 Σύσκεψη των Προέδρων των Περιφερειακών Τµηµάτων του ΤΕΕ στην 
Καρδίτσα για την κατάσταση που διαµορφώνεται γύρω από τη συνέχιση και 
ολοκλήρωση του αυτοκινητόδροµου Ε65. 

• 8-11-2012 Συµµετοχή του Προέδρου στην Επιτροπή Περιβάλλοντος Στερεάς, όπου 
παρουσιάστηκε για πρώτη φορά το πρόγραµµα για τη διατήρηση της βιοποικιλότητας 
στα βουνά της Οίτης και του Καλλίδροµου. 

• 8-12-2012 Συνάντηση της ∆ιοικούσας Επιτροπής µε τον Αναπληρωτή Υπουργό 
Οικονοµικών κ. Χρήστο Σταϊκούρα. 

 
2013 

 
• 8-2-2013 Συµµετοχή του Προέδρου στη Συνάντηση µε τους Έλληνες Ευρωβουλευτές, 

που διοργανώθηκε από το κεντρικό ΤΕΕ στην Αθήνα. 

• 21-2-2013 Επίσκεψη και σύσκεψη των Προέδρων του ΤΕΕ Ανατολικής Στερεάς, 
Θεσσαλίας και Μαγνησίας, στο Αεροδρόµιο Κεντρικής Ελλάδας στη Αγχίαλο. Έγινε 
ενηµέρωση των Προέδρων για τη λειτουργία, τις προοπτικές και τα προβλήµατα του 
αερολιµένα. Οι Πρόεδροι τάσσονται υπέρ στο να γίνει το Αεροδρόµιο της Κεντρικής 
Ελλάδος και προτείνουν να αναλάβει τη λειτουργία και την εκµετάλλευση του 
αεροδροµίου η Περιφέρεια Θεσσαλίας. «Στόχος είναι το αεροδρόµιο να γίνει ελκυστικό 
στις αεροπορικές εταιρείες και να προσφέρει πιο ποιοτικές αλλά και φθηνές 
υπηρεσίες», σηµειώνουν οι τρεις Πρόεδροι του ΤΕΕ. 

• 22-2-2013 Συµµετοχή του Προέδρου στη συνάντηση των εκπροσώπων των φορέων 
της περιοχής µε τον Υπουργό Παιδείας κ. Αρβανιτόπουλο για το Πανεπιστήµιο 
Στερεάς. 

• 13-3-2013 Συνάντηση ∆.Ε. του ΤΕΕ µε το Γ. Γραµµατέα ∆ηµοσίων Έργων κ. 
Σιµόπουλο στη Λαµία για θέµατα που αφορούν την ΠΑΘΕ, τον Ε65, το δρόµο Λαµίας-
Καρπενησίου, το δρόµο Λαµία-Άµφισσα-Αντίρριο αλλά και ζητήµατα αντιπληµµυρικής 
προστασίας. 

• 7-4-2013 Συµµετοχή στο Παµφθιωτικό Συλλαλητήριο. 
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• 17-4-2013 Συνάντηση των µελών της ∆.Ε. του ΤΕΕ/ΤΑΣ µε υπηρεσιακούς παράγοντες 
του ∆ήµου Λαµιέων και της Αρχαιολογίας για την ανάδειξη και προβολή του χώρου των 
Θερµοπυλών. Αποφασίστηκε να συσταθεί οµάδα εργασίας από το ΤΕΕ η οποία θα 
συντάξει µια προµελέτη προκειµένου να προσδιοριστούν οι δυνατότητες παρέµβασης 
στο χώρο των Θερµοπυλών. 

• 22-4-2013 Συµµετοχή του Προέδρου στη συνάντηση εργασίας για τη στρατηγική 
καινοτοµίας και έξυπνης εξειδίκευσης της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας στη νέα 
προγραµµατική περίοδο 2014-2020 στα Καµένα Βούρλα. 

 
4. ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ – ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ  

 
2010 

 
• ∆ελτίο Τύπου (28-6-2010) για το Καταστροφικό αλλά και αναποτελεσµατικό, όπως 

κρίνεται, το κυοφορούµενο από την κυβέρνηση νοµοσχέδιο για την ασφάλιση και 
συνταξιοδότηση, ιδίως για τον τεχνικό κόσµο της χώρας. Το ΤΕΕ καλεί τους 
µηχανικούς να συµµετάσχουν µαζικά και δυναµικά στην πανελλαδική πανεργατική 
απεργία της 29ης Ιουνίου, από κοινού µε όλους τους άλλους επιστηµονικούς, 
συνδικαλιστικούς και κοινωνικούς φορείς, απέχοντας από κάθε εργασιακή 
δραστηριότητα, δηλώνοντας την αντίθεση του στην πλήρη αποδόµηση του κοινωνικού 
κράτους. 

• Επιστολή (1609/23-7-2010) προς τη Γενική Γραµµατέα Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
κα Αικατερίνη ∆ιαµαντοπούλου, για προγραµµατισµό συνάντησης εργασίας µε τα µέλη 
της ∆.Ε.  

• Επιστολές (1764/31-8-2010, 2192/28-9-2010 και 2674/7-12-2010) του Τµήµατος προς 
το Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικής Προστασίας, τον Πρόεδρο ∆.Σ. του ΕΤΑΑ και 
τον Πρόεδρο ΤΣΜΕ∆Ε, σχετικά µε τα λειτουργικά προβλήµατα του ΤΣΜΕ∆Ε στα 
Γραφεία Λαµίας και Λιβαδειάς. Η ∆.Ε. εκφράζει µε πλήθος επιστολών τη διαµαρτυρία 
της για την κατάσταση που επικρατεί στο Γραφείο ΤΣΜΕ∆Ε στη Λαµία, µε τις µεγάλες 
ελλείψεις σε στελεχιακό δυναµικό και την αδυναµία εξυπηρέτησης των συναδέλφων 
Μηχανικών. 

• Επιστολή (1766/31-8-2013) προς το Υπουργείο Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων 
µε θέµα: «∆ιόδια-ΠΑΘΕ-Ε65», στην οποία καλείται η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου 
να καθορίσει συνάντηση στη Λαµία για επίλυση των θεµάτων σχετικά µε τα ∆ιόδια στον 
ΠΑΘΕ, τα έργα ΠΑΘΕ και τον Ε65.  

• Επιστολή (2193/28-9-2010) του Τµήµατος προς το Υπουργείο Περιβάλλοντος, 
Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής και τη ∆ηµόσια Επιχείρηση Αερίου Α.Ε. για την 
επέκταση και Λειτουργία του δικτύου καύσιµου αερίου στην περιοχή Λαµίας και 
Λιβαδειάς. 

• Επιστολή (2208/21-10-2010) προς το Υπουργείο Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και 
Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης, το Υπουργείο Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων, το 
Υπουργείο Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής και τον Πρόεδρο του 
Τεχνικού Επιµελητηρίου, κ. Χρήστο Σπίρτζη, σχετικά µε τα Σχέδια Π∆ για τον 
Οργανισµό Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης Θεσσαλίας-Στερεάς Ελλάδας. Η ∆ιοικούσα 
Επιτροπή του ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής Στερεάς µε οµόφωνη απόφασή της συµφωνεί µε 
τις συνηµµένες θέσεις της ΕΜ∆Υ∆ΑΣ Στερεάς Ελλάδας, προασπίζοντας τα δικαιώµατα 
των µελών µας, διπλωµατούχων Μηχανικών µε ταυτόχρονη άρση των όποιων αδικιών 
εις βάρος τους. 

• Επιστολή (2284/14-9-2010) προς τη Γενική Γραµµατεία ∆ηµοσίων Έργων µε θέµα: 
«Προτάσεις για το νέο θεσµικό πλαίσιο των νόµων για τα ∆ηµόσια Έργα και τις 
Μελέτες». 



Σελίδα 16 από 24 

• Επιστολή (2798/22-12-2010) προς τη Γενική Γραµµατέα Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
κα Αικατερίνη ∆ιαµαντοπούλου, για την εξέλιξη των προγραµµάτων Περιφέρειας 
(Γ΄ΚΠΣ, ΕΣΠΑ, Ειδικά Αναπτυξιακά). Στόχος του ΤΕΕ/ΤΑΣ, τονίζει ο Πρόεδρος, είναι 
να προβούµε στη συγκρότηση µιας διαρκούς επιτροπής µε τεχνική υποστήριξη, που θα 
παρακολουθεί από κοντά τα συγκεκριµένα θέµατα και θα παρεµβαίνει σε κάθε 
περίπτωση απόκλισης από το Σχεδιασµό. 

• ∆ελτίο τύπου (30-12-2010) όπου το ΤΕΕ Τµήµα Ανατολικής Στερεάς, εκφράζοντας την 
αγωνία για το µέλλον του επαγγέλµατος του µηχανικού, των κατασκευών, της 
ανάπτυξης της χώρας και του δηµοσίου συµφέροντος, αναφέρει, σε σχέση µε τα 
προβλήµατα του κλάδου µας, τις θέσεις για:  
1. Κατάργηση Κώδικα Αµοιβών µηχανικών – που καταργεί στην ουσία της κατώτατες 

αµοιβές. 
2. Το άνοιγµα των «κλειστών» επαγγελµάτων, στα οποία συλλήβδην περιλαµβάνεται 

και το επάγγελµα του µηχανικού. 
 

2011 
 

• Επιστολή (120/18-1-2011) του Προέδρου του Τµήµατος, του Προέδρου του ΕΒΕ και 
του Προέδρου του ∆ικηγορικού Συλλόγου προς τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών 
και ∆ικτύων κ. ∆ηµήτριο Ρέππα και τον Υφυπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και 
∆ικτύων κ. Γιάννη Μαγκριώτη για την παραχώρηση των Εθνικών δρόµων και το ∆άσος 
διοδίων, οι οποίοι θεωρούν ότι βασική προϋπόθεση για την ύπαρξη των διοδίων 
πρέπει να αποτελεί, πρώτα από όλα, η ύπαρξη ενός ολοκληρωµένου 
αυτοκινητοδρόµου µε τις όποιες δεσµεύσεις και προϋποθέσεις θέτουν οι ευρωπαϊκές 
οδηγίες (διαζώµατα – παράπλευρα δίκτυα – εναλλακτικές διαδροµές – σωστή και 
ολοκληρωµένη περίφραξη κτλ) και µετά την ολοκλήρωσή του να δίνεται για 
εκµετάλλευση σύµφωνα µε την αναλογία συγχρηµατοδότησής του. 

• Επιστολή (421/17-2-2011) προς τον Υπουργό και Υφυπουργό Περιβάλλοντος, 
Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, 
Υπουργό Περιφερειακής Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας µε θέµα: «Νοµοσχέδιο για 
Βιοποικιλότητα». Στόχος, αναφέρει ο Πρόεδρος, είναι η προστασία της Φύσης και η 
σύνδεσή της µε τις νέες ανάγκες αναψυχής, ποιότητας ζωής και εναλλακτικής 
ανάπτυξης. Στα πλαίσια αυτά, υιοθετούµε την άποψη ότι η προστασία του 
περιβάλλοντος πρέπει να είναι η οικονοµική ανάπτυξη µε κοινωνικό έλεγχο, που δεν 
έρχεται σε αντιπαράθεση και δεν φέρνει εµπόδια σε παραγωγικές δραστηριότητες, σαν 
ο «απ’ έξω» κριτής ή «ο εκ των υστέρων ρυθµιστής» αλλά να διασφαλίζει και προωθεί 
την αναπτυξιακή διαδικασία λειτουργώντας µέσα από αυτή και να διαµορφώνει µια 
κατάσταση οικολογικής ισορροπίας µε βασικό κριτήριο τη διασφάλιση της 
αναπαραγωγικής ικανότητας των οικοσυστηµάτων σε προοδευτικά υψηλότερα επίπεδα 
οικονοµικής απόδοσης. 

• Έγγραφο (422/17-2-2011) προς τον Υπουργό και Υφυπουργό Περιβάλλοντος, 
Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, 
Υπουργό Περιφερειακής Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας µε θέµα: «NATURA 
GR2440005 ΣΠΕΡΧΕΙΟΥ ΜΑΛΙΑΚΟΥ ΚΟΛΠΟΥ». Προτείνεται η ΕΞΑΙΡΕΣΗ της 
ΠΕΡΙΟΧΗΣ από τις σχεδιαζόµενες ρυθµίσεις και ΕΠΙΒΑΛΛΕΤΑΙ η άµεση 
επικαιροποίηση-συµπλήρωση της ειδικής Περιβαλλοντικής µελέτης για την προστασία 
της Περιοχής Σπερχειού Μαλιακού Κόλπου (GR 2440002) του ευρωπαϊκού 
οικολογικού δικτύου NATURA 2000 της Οδηγίας 92/43/ΕΚ». 

• Έγγραφο (512/1-3-2011) προς Υπουργό και Υφυπουργό Υποδοµών, Μεταφορών & 
∆ικτύων, Γενικό Γραµµατέα ∆ηµοσίων Έργων, Βουλευτές Φθιώτιδας, Βοιωτίας, 
Φωκίδας και Ευρυτανίας, µε θέµα: «ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΕΠΙ ΤΟΥ ΣΧΕ∆ΙΟΥ ΝΟΜΟΥ ΤΟΥ 
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ΥΠΟΜΕ∆Ι», για την εκπόνηση Μελετών, την Εκτέλεση ∆ηµοσίων Έργων και την 
Ίδρυση Αρχής Ελέγχου Μελετών και Έργων.  

• Έγγραφο (565/3-3-2011, 889/16-5-2011) προς τον Υπουργό και Υφυπουργό 
Υποδοµών, Μεταφορών & ∆ικτύων, το Γενικό Γραµµατέα ∆ηµοσίων Έργων, το Γενικό 
Γραµµατέα Μεταφορών και το Γενικό Γραµµατέα Συγχρηµατοδοτούµενων µε θέµα την 
εξέλιξη των µεγαλύτερων κατασκευαστικών έργων της χώρας (ΠΑΘΕ-Ε65-ΣΓΙΤ) και τα 
προβλήµατα, που έχουν προκύψει κατά την πορεία υλοποίησης αυτών. 

• Ψήφισµα (28-3-2011) του Προέδρου του ΤΕΕ/ΤΑΣ, του Προέδρου του Εργατικού 
Κέντρου, του Προέδρου της ΠΕ∆ΜΕ∆Ε Ν. Φθιώτιδας και του Προέδρου της ΠΕΣΕ∆Ε 
Ν. Φθιώτιδας προς το Περιφερειακό Συµβούλιο Στερεάς Ελλάδας, στο οποίο οι 
Πρόεδροι γίνονται δέκτες και µάρτυρες µιας πρωτοφανούς κραυγής αγωνίας των 
µελών τους για την οικονοµική τους κατάσταση. Μιας κραυγής, που τον τελευταίο 
καιρό, έχει τα χαρακτηριστικά της αδιέξοδης απελπισίας και της υποβόσκουσας οργής. 
Επιπλέον προτείνουν : 
α) θα πρέπει το συντοµότερο δυνατό να δροµολογηθεί η αποπληρωµή των έργων, που 
έχουν εκτελεστεί και των εργασιών, που είναι σε εξέλιξη. 
β) Να υπογραφούν οι συµβάσεις των ήδη δηµοπρατηµένων έργων και να εξασφαλισθεί 
η χρηµατοδότησή τους. 
γ) Το συντοµότερο δυνατό να δηµοπρατηθούν νέα µικρά και µεσαία έργα, που θα 
ανακουφίσουν τον κλάδο και θα δώσουν οικονοµική ανάσα στις επιχειρήσεις και 
εργαζόµενους και δεν θα είναι προσανατολισµένα µόνο στις 5 γνωστές εταιρείες του 
κέντρου. 
Τα παραπάνω θα στηρίξουν άµεσα την πραγµατική οικονοµία και θα ρίξουν χρήµα 
στην αγορά λειτουργώντας σωτήρια για το κοινωνικό σύνολο.  

• Επιστολή (698/1-4-2011) προς τον Υπουργό και Υφυπουργό Υποδοµών, Μεταφορών 
& ∆ικτύων και το Γενικό Γραµµατέα Συγχρηµατοδοτούµενων µε θέµα: «Σύσκεψη για 
την παρουσίαση, εκ µέρους του παραχωρησιούχου του Ε65, λύσεων επί των 
προβληµάτων, που δηµιουργεί η κατασκευή του έργου».  

• Έγγραφο (699/1-4-2011) προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής 
Αλλαγής µε προτάσεις για την απόφαση «Αναστολή έκδοσης οικοδοµικών αδειών και 
εκτέλεσης οικοδοµικών εργασιών στην περιοχή του Παρνασσού».  

• Έγγραφο (838/27-5-2011) προς τον Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας µε θέµα: 
«Προτάσεις επί των οργανισµών των νέων αιρετών Περιφερειών της χώρας». Τα 
Οργανογράµµατα των νέων αιρετών Περιφερειών της χώρας προσδίδουν ένα 
γραφειοκρατικό – δυσλειτουργικό οργανωτικό µοντέλο ανάπτυξης των περιφερειακών 
υπηρεσιών. Χαρακτηριστικό παράδειγµα οι υπάρχουσες διευθύνσεις τεχνικών 
υπηρεσιών οι οποίες συρρικνώνονται, υποβαθµίζονται ή και καταργούνται. Αυτό 
µάλιστα συµβαίνει σε µια περίοδο, όπου αναµένεται η εισροή ιδιαίτερα σηµαντικών 
πόρων από την Ε.Ε., µε ορατό πλέον τον κίνδυνο απώλειας σηµαντικού µέρους των 
αναγκαίων αυτών πόρων του ΕΣΠΑ για την ανάπτυξη της χώρας σε επίπεδο 
υποδοµών, ειδικά σ’ αυτή την κρίσιµη και δύσκολη οικονοµική συγκυρία. 

• Έγγραφα (900/18-5-2011, 910/20-5-2011) προς την Υφυπουργό Εσωτερικών, 
Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης, τη Γενική Γραµµατέα 
Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης Θεσσαλίας - Στερεάς Ελλάδας και τους κ.κ. ∆ηµάρχους 
Π.Ε. Φθιώτιδας, Βοιωτίας σχετικά µε την αποκατάσταση των Χώρων Υγειονοµικής 
Ταφής Υπολειµµάτων (ΧΥΤΥ) σε όλη την Περιφέρεια, αναφορά στον προβληµατικό 
περιφερειακό χωροταξικό σχεδιασµό των ΧΥΤΥ και των θέσεων του ΤΕΕ για το θέµα 
αυτό. 

• Έγγραφο (940/14-6-2011) προς Υφυπουργό Π.Ε.Κ.Α. και τη Γενική Γραµµατέα 
Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης Θεσσαλίας – Στερεάς Ελλάδας µε θέµα τη Λειτουργία 
Λατοµείου Αδρανών Υλικών στην ευρύτερη περιοχή Λιβαδειάς. 
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• Έγγραφο (942/8-6-2011) προς Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και  
Κλιµατικής Αλλαγής, Υ.ΠΕ.Κ.Α. Ειδική Γραµµατεία Υδάτων ∆/νση Προστασίας και 
Υ.ΠΕ.Κ.Α. Γεν. ∆/νση Προγραµµατισµού & Έργων µε θέµα τις παρατηρήσεις του ΤΕΕ 
επί της ΚΥΑ 145116 (354 B/ 8-3-2011): «ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΤΡΩΝ, ΟΡΩΝ ΚΑΙ 
∆ΙΑ∆ΙΚΑΣΙΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΑΝΑΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΗΣΗ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΜΕΝΩΝ ΥΓΡΩΝ 
ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ ΚΑΙ ΑΛΛΕΣ ∆ΙΑΤΑΞΕΙΣ».  

• Έγγραφο (957/2-6-2011) προς Υπουργό, Αναπληρωτή Υπουργό και Υφυπουργό 
Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής σχετικά µε τους ενεργειακούς 
επιθεωρητές. Είναι επιβεβληµένο λοιπόν το ΥΠΕΚΑ να ενεργοποιήσει άµεσα τις 
προβλεπόµενες, από το νόµο διαδικασίες και παράλληλα να διορθώσει τις 
στρεβλώσεις, που παρουσιάστηκαν κατά τη σύνταξη του µητρώου προσωρινών 
ενεργειακών επιθεωρητών, ώστε να µην επαναληφθούν (αποκλεισµός ειδικοτήτων, 
δηµόσιοι υπάλληλοι και συνταξιούχοι µηχανικοί να εγγράφονται στο µητρώο).  

• Επιστολή (1104/8-7-2011) προς το Πανεπιστήµιο Στερεάς Ελλάδας για συµµετοχή και 
συνεργασία του Τµήµατος στο πρόγραµµα ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ 2011: Συµπράξεις 
Παραγωγικών και Ερευνητικών Φορέων σε Εστιασµένους Ερευνητικούς και 
Τεχνολογικούς Τοµείς. 

• Επιστολή (1152/7-7-2011) προς τους Πρόεδρος της ∆ιοικούσας και της 
Αντιπροσωπείας του κεντρικού ΤΕΕ για το πρόγραµµα Κοινωφελούς Εργασίας, που 
αφορά τη δηµιουργία θέσεων απασχόλησης σε φορείς µη κερδοσκοπικού χαρακτήρα. 

• Επιστολή (1458/6-9-2011) προς Υφυπουργό Υποδοµών, Μεταφορών & ∆ικτύων, 
Γενικό Γραµµατέα ∆ηµοσίων Έργων και ΕΥ∆Ε/ΠΑΘΕ µε τις παρατηρήσεις για την 
εκπόνηση της προµελέτης οδοποιίας, που αφορά την ανακατασκευή της παραλιακής 
οδού Αγίου Κωνσταντίνου. 

• Επιστολή (1522/16-9-2011) προς το Γραφείο Πρωθυπουργού, το Υπουργείο 
Οικονοµικών µε τη ∆ιαµαρτυρία του ΤΕΕ για τα νέα µέτρα της κυβέρνησης σχετικά µε 
τη θέσπιση ειδικού τέλους των ακινήτων. 

• Επιστολή (1578/27-9-2011) προς τον Υπουργό Οικονοµικών για την αύξηση 
αντικειµενικών αξιών όλων των ορεινών οικισµών του Ν. Φθιώτιδας µε συνέπεια τον 
τριπλασιασµό της αντικειµενικής αξίας των (τιµή ζώνης). Κάλεσµα για αναστολή των 
νέων αντικειµενικών αξιών των οικισµών αυτών και την επαναφορά τους στα 
προηγούµενα επίπεδα. 

• Επιστολή (1704/21-10-2011) προς τον Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας, τον 
Υφυπουργό Εσωτερικών, τον Ειδικό Γραµµατέα Υδάτων ΥΠΕΚΑ, τους κ.κ. Προέδρους 
Φο.∆.Σ.Α Περιφερειακών Ενοτήτων Φθιώτιδας, Βοιωτίας, Φωκίδας και Ευρυτανίας, το 
∆.Σ. Περιφερειακής Ένωσης ∆ήµων Στερεάς Ελλάδας, τη Γενική Γραµµατεία 
Αποκεντρωµένης Περιφέρειας Θεσσαλίας και Στερεάς Ελλάδας, τους κ.κ. ∆ηµάρχους 
Περιφερειακών Ενοτήτων Φθιώτιδας, Βοιωτίας, Φωκίδας και Ευρυτανίας µε θέµα τη 
διαχείριση των στερεών απορριµµάτων στην Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας. Το 
ΤΕΕ/ΤΑΣ πρότεινε, όπως µε πρωτοβουλία της ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΣΤΕΡΕΑΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ 
που έχει την ευθύνη του σχεδιασµού & της παρακολούθησης για την υλοποίησή του 
ΠΕ.Σ.∆.Α, να δροµολογηθεί άµεσα συνάντηση όλων των εµπλεκοµένων φορέων για 
την οριστική και αποτελεσµατική λύση του προβλήµατος και την υλοποίηση της 
οδηγίας πλαίσιο 2008/98/ΕΚ, η οποία έχει ολοκληρωθεί από το ΥΠΕΚΑ και το αµέσως 
επόµενο διάστηµα θα ενσωµατωθεί στο Εθνικό δίκαιο µε τη ψήφιση του σχετικού 
Νόµου. 

• Επιστολή (1843/16-11-2011) προς Πρόεδρο & ∆.Ε. ΤΕΕ και Πρόεδρο & ∆.Ε. ΕΤΑΑ – 
ΤΟΜΕΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ & Ε.∆.Ε., στην οποία παραθέτει την απόφαση της ∆.Ε. του 
ΤΕΕ/ΤΑΣ για τις αυξήσεις των ασφαλιστικών εισφορών του ΤΣΜΕ∆Ε. 

• Επιστολή (1894/25-11-2011) προς τον Πρόεδρο του ΤΕΕ για την καταστροφική 
εφαρµογή των εντολών της τρόικας και το θέµα της λεγόµενης «εφεδρείας», σύµφωνα 
µε την οποία, ενώ εξαιρούνται (και σωστά) διάφοροι επαγγελµατικοί κλάδοι, όπως, 
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νοσηλευτικό προσωπικό, νηπιαγωγοί και δάσκαλοι, κληρικοί, σωφρονιστικοί 
υπάλληλοι, καθηγητές γυµνασίων και λυκείων κ.λπ., η κυβέρνηση δεν θεωρεί 
απαραίτητο να εξαιρεθούν οι εργαζόµενοι µηχανικοί στο στενό και στον ευρύτερο 
δηµόσιο τοµέα. 

• Επιστολή (1915/28-11-2011) προς το Υπουργείο Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων, 
για προγραµµατισµό συνάντησης του Προέδρου µε τον Υπουργό κ. Βορίδη, µε θέµα 
«Η Πορεία των µεγάλων έργων στην περιοχή του Τµήµατος (ΠΑΘΕ, 
ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ∆ΡΟΜΟΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ-Ε65, ΣΙ∆ΗΡΟ∆ΡΟΜΟΣ ΥΨΗΛΩΝ 
ΤΑΧΥΤΗΤΩΝ-ΣΓΥΤ)». 

• Ψήφισµα της ∆ιοικούσας Επιτροπής (19-12-2011) για τη συνέχιση των πρωτοβουλιών 
ως ακολούθως:  
1. Αποχή των εκπροσώπων µας από επιτροπές διαγωνισµών και Συµβούλια, σε 

συνεννόηση µε τους επαγγελµατικούς και συνδικαλιστικούς φορείς των Μηχανικών.  
2. Το συντονισµό, για τη συνέχιση των κινητοποιήσεων, µαζί µε την ΕΜ∆Υ∆ΑΣ, τους 

Συλλόγους των Μηχανικών, τους Συλλόγους Εργοληπτών και Μελετητών και 
εργασιακούς Συλλόγους Μηχανικών. 

3. «∆ιακοπή της λειτουργίας», την Πέµπτη 22/12/2011, του ηλεκτρονικού συστήµατος 
αµοιβών του ΤΕΕ, µέχρι τη δέσµευση της κυβέρνησης για απόσυρση των αλλαγών 
του Νόµου 3919/2011. 

4. «∆ιακοπή της λειτουργίας», την Πέµπτη 22/12/2011, του ηλεκτρονικού συστήµατος 
αυθαιρέτων, µέχρι την κατάθεση τροποποιήσεων των ισοπεδωτικών διατάξεων του 
Νόµου 4030/2011 «Νέος τρόπος έκδοσης αδειών δόµησης, ελέγχου κατασκευών 
και λοιπές διατάξεις». 

5. Ελέγχους πολεοδοµικών παραβάσεων σε δηµόσια κτήρια και κτήρια κλειστών 
αγορών (supermarket, τράπεζες κλπ).  

6. Επισκέψεις σε επαγγελµατικούς χώρους Μηχανικών και ενηµέρωση των 
Συναδέλφων. 

7. Ενηµέρωση των Βουλευτών της περιοχής ευθύνης µας. 
8. Συµµετοχή στην Πανελλαδική Παντεχνική Συγκέντρωση την Παρασκευή 3 

Φεβρουαρίου 2012.  
 

2012 
 

• (10-2-2012) Καταγγελία της ∆ιοικούσας Επιτροπής για τη ψήφιση τροπολογίας, που 
κατέθεσαν 29 βουλευτές του ΠΑ.ΣΟ.Κ., στο πλαίσιο του Σχεδίου Νόµου “Ποινική 
προστασία του περιβάλλοντος – Εναρµόνιση µε την Οδηγία 2008/99/ΕΚ – Πλαίσιο 
παραγωγής και διαχείρισης αποβλήτων - Εναρµόνιση µε την Οδηγία 2008/98/ΕΚ – 
Ρύθµιση θεµάτων Υ.Π.Ε.Κ.Α.” για µη απαίτηση τοπογραφικού διαγράµµατος σε 
διάφορες περιπτώσεις. 

• Έγγραφο (354/21-2-2012) προς Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικής Προστασίας, 
Βουλευτές Φθιώτιδας, Βοιωτίας, Φωκίδας και Ευρυτανίας, Κεντρικό ΤΕΕ και 
Περιφερειακά Τµήµατα ΤΕΕ για την κατάργηση του Οργανισµού Εργατικής Κατοικίας. 

• Επιστολή (513/21-3-2012) προς Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών & ∆ικτύων, 
Πολιτικά κόµµατα και τον Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας, σχετικά µε την πορεία των 
έργων «ΠΑΘΕ, ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ∆ΡΟΜΟΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ (Ε65), 
ΣΙ∆ΗΡΟ∆ΡΟΜΙΚΗ ΓΡΑΜΜΗ ΥΨΗΛΩΝ ΤΑΧΥΤΗΤΩΝ (ΣΓΥΤ)». Η περιοχή της Στερεάς 
Ελλάδας, όπου κατασκευάζονται όλα τα έργα εθνικής σηµασίας, τα οποία έχουν 
εγκαταλειφθεί και έχουν δώσει εκατοντάδες ανέργους, χρήζει µιας επίσηµης απάντησης 
για την πορεία όλων των έργων αλλά και δέσµευσης όλης της πολιτικής ηγεσίας της 
χώρας ενόψει και των προσεχών βουλευτικών εκλογών. 
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• Επιστολές (517/21-3-2012, 653/6-7-2012) προς τον Πρόεδρο του ∆.Σ. του ΕΤΑΑ και 
τον Πρόεδρο ΤΣΜΕ∆Ε µε θέµα τη «Στελέχωση γραφείων Τ.Σ.Μ.Ε.∆.Ε. Λαµίας, 
Λιβαδειάς και Άµφισσας» και την πλήρωση κενών θέσεων στα Γραφεία Φθιώτιδας και 
Βοιωτίας. 

• Επιστολή (522/21-3-2012, 811/18-5-2012) προς τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών 
& ∆ικτύων, τους Βουλευτές Φθιώτιδας, τον Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας και τον 
Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Φθιώτιδας µε θέµα «Αντιπληµµυρικά έργα στη Λεκάνη του 
Σπερχειού». Με ευθύνη των Κεντρικών Υπηρεσιών της ∆ιοίκησης, έχουν σχεδιαστεί, 
µελετηθεί και µέχρι πριν δυο περίπου χρόνια εκτελούνταν ταυτόχρονα στη λεκάνη του 
Σπερχειού τα µεγάλα έργα :  
α) ΠΑΘΕ (πέταλο Μαλιακού). 
β) Αυτοκινητόδροµος Κεντρικής Ελλάδος (Ε65). 
γ) Νέα Σιδηροδροµική Γραµµή Αθηνών-Θεσσαλονίκης (ΣΓΥΤ). 
Η κατασκευή των έργων αυτών ήταν από την αρχή προβληµατική καθώς υπήρχαν 
θέµατα συνεργασίας των φορέων αυτών και εντοπιζόταν κατά τη διάρκεια ανάπτυξης 
των έργων για την αντιπληµµυρική θωράκιση της περιοχής. Προφανώς το µεγαλύτερο 
πρόβληµα είχε σχέση µε το Σπερχειό ποταµό και τη συµπεριφορά του στο 
συγκεκριµένο τµήµα της λεκάνης του. Το ΤΕΕ/ΤΑΣ πρότεινε προτάσεις, που θα πρέπει 
να πραγµατοποιηθούν άµεσα, τόσο στη νέα αλλά και στην παλαιά κοίτη του Σπερχειού 
ποταµού. 

• Επιστολή (879/31-5-2012) προς τον Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας, τον 
Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Βοιωτίας και τους ∆ηµάρχους Λεβαδέων, Θηβαίων και 
Αλιάρτου, για τον Ο∆ΙΚΟ ΑΞΟΝΑ ΘΗΒΑ-ΛΙΒΑ∆ΕΙΑ. Το ΤΕΕ/ΤΑΣ, λαµβάνοντας υπόψη 
την αδράνεια, την αδυναµία και τη γραφειοκρατία της πολιτείας, να ολοκληρώσει, τόσο 
σε επίπεδο µελετών όσο και σε επίπεδο έργων, τον ουσιαστικότερο οδικό άξονα της 
Βοιωτίας, καλεί όλους τους αρµόδιους φορείς για τη χρηµατοδότηση των µελετών αλλά 
και την εξασφάλιση πόρων για την υλοποίηση των έργων. 

• Επιστολή (919/11-6-2012) προς τον Υπουργό ΥΠΕΚΑ, τον Περιφερειάρχη Στερεάς 
Ελλάδας, τον Ο.Α.Σ.Π., τους ∆ηµάρχους Περιφερειακών Ενοτήτων Στερεάς Ελλάδας 
και το ΤΕΕ, µε θέµα: «Προσεισµικοί έλεγχοι κατασκευών-Εφαρµογή ενός ουσιαστικού 
σχεδίου πολιτικής προστασίας σε περίπτωση σεισµού», στην οποία κοινοποιεί το 
ΤΕΕ/ΤΑΣ προς τους αρµόδιους φορείς τις προτάσεις του για την αντισεισµική 
θωράκιση και την πολιτική προστασία έναντι σεισµού, τόσο της περιοχής αναφοράς 
του όσο και του συνόλου της χώρας. 

• Επιστολή (1145/3-8-12) προς τον Αναπληρωτή Υπουργό Οικονοµικών, µε θέµα την 
Τόνωση αγοράς ακινήτων. 

• Επιστολή (1146/26-7-2012) προς το Περιφερειακό Τµήµα Ανατολικής Στερεάς του 
ΠΣ∆ΑΤΜ και τους Βουλευτές Φθιώτιδας, Βοιωτίας, Φωκίδας και Ευρυτανίας, µε την 
οποία εκφράζει τη στήριξή της ∆.Ε. του ΤΕΕ στην προσπάθεια του Περιφερειακού 
Τµήµατος Ανατολικής Στερεάς του Πανελληνίου Συλλόγου ∆ιπλωµατούχων 
Αγρονόµων Τοπογράφων Μηχανικών για τη διαφύλαξη του ∆ηµοσίου χαρακτήρα του 
Εθνικού Κτηµατολογίου και τονίζει την ανάγκη, στο σχήµα που θα επιλεγεί, να 
παρασχεθούν οι πόροι και οι προϋποθέσεις για την ταχύτατη ολοκλήρωση του έργου. 

• Επιστολή (1244/30-8-2012) προς τον Υπουργό ΠΕΚΑ, τον Υφυπουργό Εσωτερικών, 
τη Γενική Γραµµατέα Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης Θεσσαλίας – Στερεάς Ελλάδας, την 
ΠΕ∆ Στερεάς Ελλάδας και τους Βουλευτές Νοµών Φθιώτιδας, Βοιωτίας, Φωκίδας & 
Ευρυτανίας, για τη «Στελέχωση υπηρεσιών Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης Θεσσαλίας – 
Στερεάς Ελλάδας». Το ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής Στερεάς, ως Τεχνικός Σύµβουλος της 
Πολιτείας, θέλει µε την παρούσα επιστολή να επισηµάνει για µια ακόµη φορά τα 
σηµαντικά προβλήµατα στελέχωσης των υπηρεσιών της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης 
Θεσσαλίας – Στερεάς Ελλάδας. Η ∆ιεύθυνση Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού, 
την οποία θεωρούµε υπηρεσία αιχµής δυστυχώς, µετά και τη µετακίνηση των 
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υπαλλήλων από την 1-7-2011, έχει οδηγηθεί πρακτικά σε υπολειτουργία λόγω των 
τεράστιων ελλείψεων, προσωπικού και ιδιαίτερα έµπειρου στελεχιακού δυναµικού. 

• Επιστολή (1245/30-8-2012) προς τη Γενική ∆/νση Αρχαιοτήτων & Πολιτιστικής 
Κληρονοµιάς του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευµάτων, Πολιτισµού και 
Αθλητισµού, µε θέµα: «Βραχοπτώσεις παρά την Κασταλία Πηγή ∆ελφών». 

• Επιστολή (1305/13-9-2012) προς τον Πρόεδρο του Κεντρικού ΤΕΕ, ώστε το ΤΕΕ να 
επιταχύνει τις διαδικασίες ουσιαστικής και πρωταγωνιστικής συµµετοχής του στο 
Σχεδιασµό και την Κατάρτιση του Αναπτυξιακού Προγραµµατισµού της περιόδου 2014-
2020. 

• Επιστολή (1339/20-9-2012) προς το Υπουργείο Εσωτερικών µε θέµα: «Αποφαινόµενα 
όργανα επί θεµάτων µελετών – έργων των Περιφερειών», ώστε να προσδιοριστούν 
σαφώς τα όργανα, που θα έχουν τους ρόλους της Προϊσταµένης Αρχής και της 
∆ιευθύνουσας Υπηρεσίας, καθώς και οι αρµοδιότητες των αιρετών οργάνων των 
Περιφερειών (Περιφερειακό Συµβούλιο και Επιτροπές) για θέµατα έργων και µελετών. 

• ∆ελτίο τύπου (10-10-2012) για τη διασφάλιση της Συλλογικής Σύµβασης Εργασίας.  

• Επιστολή (1555/22-10-2012) προς το Υπουργείο Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας, 
Υποδοµών, Μεταφορών & ∆ικτύων και το Υπουργείο Οικονοµικών, µε θέµα τον 
Αυτοκινητόδροµο Κεντρικής Ελλάδας Ε65, στην οποία δηλώνει ο Πρόεδρος 
κατηγορηµατικά αντίθετος σε κάθε σενάριο «ακύρωσης» του έργου, το οποίο 
«καταδικάζει» µεγάλες περιοχές της ενδοχώρας να µην έχουν την δυνατότητα 
«διεξόδου προς την Ανάπτυξη» και «ενίσχυσης της Ανταγωνιστικότητάς της» ιδιαίτερα, 
όταν στην επόµενη χρηµατοδοτική περίοδο (ΕΣΠΑ2) η «Ανταγωνιστικότητα» θα είναι 
βασικός όρος «ένταξης δράσεων και έργων». 

• Επιστολή (1670/14-11-12) προς τον Αναπληρωτή Υπουργό Οικονοµικών, κ. Σταϊκούρα 
Χρήστο για προγραµµατισµό συνάντησης µε τη ∆.Ε. του ΤΕΕ, για τα θέµατα που 
απασχολούν τους Μηχανικούς και το Τεχνικό Επιµελητήριο Ελλάδας (Ασφαλιστικό, 
λειτουργία ΤΕΕ) καθώς και την πορεία των έργων του αυτοκινητόδροµου Κεντρικής 
Ελλάδας (Ε65).  

 
2013 

 
• Επιστολή (283/18-2-2013) προς τον Πρόεδρο ΕΤΑΑ-ΤΣΜΕ∆Ε για συνάντηση 

ενηµέρωσης στη Λαµία σχετικά µε το ΤΣΜΕ∆Ε και την Τράπεζα Αττικής. 

• ∆ελτίο τύπου (19-2-2013) για συµµετοχή στην Πανελλαδική απεργία Α∆Ε∆Υ-ΓΣΕΕ της 
Τετάρτης 20-2-2013 και των διπλωµατούχων µηχανικών. 

• ∆ελτίο τύπου (21-2-2013) για την 22α Μαρτίου, που έχει καθιερωθεί από τον Ο.Η.Ε., να 
γιορτάζεται κάθε χρόνο ως η Παγκόσµια Ηµέρα του Νερού. Με αφορµή τον εορτασµό 
αυτό, το ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής Στερεάς, στηρίζει το δηµόσιο χαρακτήρα των φορέων 
διαχείρισης υδάτων και εκφράζει την αντίθεσή του στην ιδιωτικοποίηση του νερού. 

• Επιστολή (484/2-4-2013) του Τµήµατος προς τον Αντιπεριφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας 
για τις «Αµοιβές εκπροσώπων ΤΕΕ σε Επιτροπές Εισήγησης». 

• Επιστολή (535/29-5-2013) του Τµήµατος προς ∆ήµο Λαµιέων ∆/νση Έργων, ∆όµησης, 
∆ικτύων & Ενέργειας µε θέµα τη «∆ιενέργεια ελέγχων στατικής κατάστασης σε Σχολεία 
του ∆ήµου Λαµιέων». 

• Επιστολή (548/15-4-2013) προς Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας, Αντιπεριφερειάρχες 
Περιφερειακών Ενοτήτων Στερεάς Ελλάδας, ΠΕ∆ Στερεάς Ελλάδας, Βουλευτές 
Ν.Φθιώτιδας, Ν.Βοιωτίας, Ν.Φωκίδας, Ν.Ευρυτανίας, Εκπροσώπους Παρατάξεων 
Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, κ. Αντώνιο Τερζή και κα Μάρθα Χουσιανάκου, µε την 
οποία κοινοποιεί τις απόψεις του Τµήµατος για την «Αξιολόγηση, αναθεώρηση και 
ειδίκευση Περιφερειακού Πλαισίου Χωροταξικού Σχεδιασµού και Αειφόρου Ανάπτυξης 
Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας». 
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• Επιστολή (612/13-5-2013) προς Πρόεδρο του ∆.Σ. του Ε.Τ.Α.Α., Πρόεδρο ΕΤΑΑ – 
ΤΣΜΕ∆Ε, Πρόεδρο ΤΕΕ, σχετικά µε την απόφαση της ∆Ε για το θέµα: «Μείωση 
πρόσθετων ασφαλειών από το ΕΤΑΑ-ΤΣΜΕ∆Ε για χορήγηση εγγυητικών επιστολών 
µε βάσει τις διατάξεις του Ν. 3263/2004». Η ∆Ε του ΤΕΕ Τµηµ. Ανατολικής Στερεάς 
προτείνει: 
1. Την πλήρη κατάργηση των πρόσθετων ασφαλειών-εγγυήσεων για εκπτώσεις µέχρι 
42% για όλους τους προϋπολογισµούς. 
2. Για εκπτώσεις πέραν του 42% τη µείωση στο 50% των σηµερινών απαιτήσεων 
ασφαλειών - εγγυήσεων, ώστε οι ασφάλειες - εγγυήσεις για το ταµείο µας να γίνουν 
ανταγωνιστικές και να έχουν τη δυνατότητα οι εργοληπτικές επιχειρήσεις να 
ανταποκριθούν στις οικονοµικές τους υποχρεώσεις. 
Οι παραπάνω προτάσεις θα βοηθήσουν τους συναδέλφους µηχανικούς εργολήπτες 
∆ηµοσίων Έργων να ανταποκριθούν στις οικονοµικές τους υποχρεώσεις χωρίς να 
γίνονται θύµατα εκµετάλλευσης των Τραπεζών, ενώ συγχρόνως η βοήθεια στον κλάδο 
θα βοηθήσει σηµαντικά στην οικονοµική ανάκαµψη της πατρίδας µας. 

• ∆ελτίο τύπου (13-6-2013) της ∆ιοικούσας Επιτροπής του ΤΕΕ/ΤΑΣ, στο οποίο 
καταδικάζει την αντιδηµοκρατική και πέρα από τα όρια της λογικής, πολιτική της 
κυβέρνησης, η οποία µε αυταρχική πράξη νοµοθετικού περιεχοµένου φιµώνει τη 
∆ηµόσια Ραδιοτηλεόραση. 

 

5. ΨΗΦΙΣΜΑΤΑ  
 

2011 
 

1. 14-12-2011 Ψήφισµα συντάχθηκε από τη Γενική Συνέλευση Μηχανικών του ΤΕΕ/ΤΑΣ, 
η οποία διαπιστώνει µετ΄ επιτάσεως ότι το ταµείο των Μηχανικών, το ΕΤΑΑ/ΤΣΜΕ∆Ε, 
είναι ώρα να πάρει κάποιες κρίσιµες αποφάσεις, σε ότι έχει να κάνει µε τις 
ασφαλιστικές εισφορές των µελών του και να ελαφρύνει τη συνεχόµενη προσπάθεια 
των συναδέλφων για την εξεύρεση χρηµάτων. Σε µια εποχή, που το σύνολο των 
Ελλήνων πληρώνει συνεχώς και αδιαλείπτως άµεσους, έµµεσους και έκτακτους 
φόρους και λοιπά ανελαστικά χαράτσια, οι αυξανόµενες εισφορές στο ασφαλιστικό µας 
ταµείο καταλήγουν θηλιά στο λαιµό των µηχανικών. Το ΤΕΕ, το ΤΣΜΕ∆Ε και όλοι οι 
σκεπτόµενοι συνάδελφοι οφείλουν να προστατεύσουν τον κλάδο και τα µέλη του, να 
προγραµµατίσουν για το µέλλον, αλλά πάνω από όλα οφείλουν να δράσουν ΑΜΕΣΑ 
και ΓΡΗΓΟΡΑ για το καλό όλων των συναδέλφων, από τη µια, υλοποιώντας όσα είναι 
στην άµεση δικαιοδοσία τους και από την άλλη, διεκδικώντας όλα τα υπόλοιπα από την 
Κυβέρνηση και τα αρµόδια Υπουργεία. 

2. 20-12-2011 Ψήφισµα της ∆ιοικούσας Επιτροπής του Τµήµατος για συνέχιση των 
πρωτοβουλιών ως ακολούθως: 

• Αποχή των εκπροσώπων µας από επιτροπές διαγωνισµών και Συµβούλια, σε 
συνεννόηση µε τους επαγγελµατικούς και συνδικαλιστικούς φορείς των Μηχανικών.  

• Το συντονισµό, για τη συνέχιση των κινητοποιήσεων, µαζί µε την ΕΜ∆Υ∆ΑΣ, τους 
Συλλόγους των Μηχανικών, τους Συλλόγους Εργοληπτών και Μελετητών και 
εργασιακούς Συλλόγους Μηχανικών. 

• «∆ιακοπή της λειτουργίας», την Πέµπτη 22/12/2011, του ηλεκτρονικού συστήµατος 
αµοιβών του ΤΕΕ, µέχρι τη δέσµευση της κυβέρνησης για απόσυρση των αλλαγών 
του Νόµου 3919/2011. 

• «∆ιακοπή της λειτουργίας», την Πέµπτη 22/12/2011, του ηλεκτρονικού συστήµατος 
αυθαιρέτων, µέχρι την κατάθεση τροποποιήσεων των ισοπεδωτικών διατάξεων του 
Νόµου 4030/2011 «Νέος τρόπος έκδοσης αδειών δόµησης, ελέγχου κατασκευών 
και λοιπές διατάξεις». 
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• Ελέγχους πολεοδοµικών παραβάσεων σε δηµόσια κτήρια και κτήρια κλειστών 
αγορών (supermarket, τράπεζες κλπ).  

• Επισκέψεις σε επαγγελµατικούς χώρους Μηχανικών και ενηµέρωση των 
Συναδέλφων. 

• Ενηµέρωση των Βουλευτών της περιοχής ευθύνης µας. 

• Συµµετοχή στην Πανελλαδική Παντεχνική Συγκέντρωση την Παρασκευή 3 
Φεβρουαρίου 2012. 

 
2012 

 
1. 29-10-2012 Στα πλαίσια της συνεδρίασης της ∆ιοικούσας Επιτροπής, που 

πραγµατοποιήθηκε στη Λιβαδειά και µε δεδοµένη την οικονοµική εξόντωση όλων των 
συναδέλφων µηχανικών, την πρωτοφανή ύφεση στον τοµέα της οικοδοµής και των 
κατασκευών, τα επερχόµενα σχέδια άδικης φορολόγησης, την εξαγγελθείσα αύξηση 
των εισφορών του Ταµείου µας (και µάλιστα αναδροµικά), µε παράλληλη ένταξη του 
κλάδου υγείας στο ΕΟΠΥΥ, αποφασίστηκαν υπό µορφή ψηφίσµατος τα παρακάτω: 

• Να συνεχιστούν και να εντατικοποιηθούν οι κινητοποιήσεις που έχει εξαγγείλει το 
Κεντρικό ΤΕΕ µε τη συµµετοχή του Τµήµατος.  

• Να ζητηθεί τουλάχιστον η ανάκληση των εκπροσώπων του ΤΕΕ που συµµετείχαν 
στη λήψη αυτών των αποφάσεων του ΕΤΑΑ – ΤΣΜΕ∆Ε.  

• Να καταργηθούν οι αυξήσεις των ασφαλιστικών µας εισφορών µε σχετική 
νοµοθετική ρύθµιση. 

• Να παρέχονται ουσιαστικές διευκολύνσεις στους ασφαλισµένους µηχανικούς για 
την πληρωµή των εισφορών (βελτίωση όρων διακανονισµών δίχως έντοκες 
επιβαρύνσεις, παροχή ασφαλιστικής ενηµερότητας και θεώρηση των βιβλιαρίων 
υγείας µε ισχύ 2 έτη από την πληρωµή). 

• Άµεση ρύθµιση για το κούρεµα των υφιστάµενων οφειλών και τροποποίησης του 
πλαισίου διακανονισµού ανάλογη µε αυτή του Ο.Α.Ε.Ε.. 

• Άµεση κατάργηση του σχετικού παραβόλου διακανονισµού και 
επαναπροσδιορισµός των επιτοκίων καθυστερούµενων εισφορών. 

• Να ενεργοποιηθεί επιτέλους ο Κλάδος Προνοιακών Παροχών. 
• Να αποτραπεί µε κάθε τρόπο η ένταξη του Ε.Τ.Α.Α στον Ε.Ο.Π.Υ.Υ., αν χρειαστεί 

και µε άµεση δικαστική προσφυγή. 
• Να εξασφαλιστεί η έννοια του άνεργου µηχανικού µε τις αντίστοιχες ασφαλιστικές 

παροχές, που προς το παρόν δεν υφίσταται. 
• Να στηριχτεί η τροπολογία για την επαναφορά των εισφορών 2% του Τ.Ε.Ε.. 
• Να παραµείνουν οι εγγυητικές στο Τ.Σ.Μ.Ε.∆.Ε..  
• Άµεση ενεργοποίηση Ταµείου Αλληλεγγύης. 
• Ενεργοποίηση της προσωρινής παύσης ιδιότητας µέλους του Τ.Ε.Ε µε αντίστοιχη 

επίπτωση στις εισφορές στο Τ.Σ.Μ.Ε.∆.Ε.. 
• Η συντονισµένη και µαζική µη πληρωµή των νέων αυξηµένων εισφορών µπορεί να 

ενεργοποιήσει αντανακλαστικά και να αφυπνίσει δυνάµεις, ώστε να διαµορφώσουµε 
µια νέα αρχιτεκτονική του συστήµατος ασφάλισης των µηχανικών στη βάση της 
αλληλεγγύης και της αναλογικότητας. Μια νέα αρχιτεκτονική που θα εξαρτά την 
ασφαλιστική µας εισφορά µε το παραγόµενο έργο µηχανικού και θα αποτελέσει µια 
πρώτη συµφωνία, που θα θέσει το κοινό όφελος πάνω από όλους µας.  

• Βασική προϋπόθεση για αυτό είναι η οµογενοποίηση όλων των ασφαλισµένων, η 
θεσµική και νοµική κατοχύρωση των συντελεστών εισφορών ΤΣΜΕ∆Ε επί µελετών 
και δηµόσιων έργων, η επέκτασή τους και σε άλλες δραστηριότητες µηχανικών, η 
ετήσια αναπροσαρµογή τους µε βάση το πώς θα διαµορφώνονται οι πραγµατικές 
ανάγκες του ταµείου. 
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• Να επανεξεταστεί η συµµετοχή του Τ.Ε.Ε και του Τ.Σ.Μ.Ε.∆.Ε στην αύξηση 
µετοχικού κεφαλαίου της Τράπεζας Αττικής, κατόπιν αναλυτικής ενηµέρωσης των 
Περιφερειακών Τµηµάτων και παρουσίασης µιας έκθεσης απολογισµού κόστους-
οφέλους και µάλιστα από την Αντιπροσωπεία, που αποτελεί το ανώτατο όργανο 
του ΤΕΕ. 

 
2013 

 
1. 8-4-2013 Η Αντιπροσωπεία του ΤΕΕ/Τµήµα Ανατολικής Στερεάς, σε µια ελάχιστη 

αντίδραση για τις µεθοδεύσεις της κυβέρνησης που ξεδιάντροπα στοχεύουν στην 
καταλήστευση του ΤΣΜΕ∆Ε, σε µια χρονική συγκυρία που ο κλάδος των τεχνικών 
διέρχεται τη µεγαλύτερη οικονοµική κρίση στην ιστορία του, οµόφωνα αποφασίζει:  

• Καλεί-παροτρύνει τους συναδέλφους µηχανικούς να µην πληρώσουν τη δόση του 
Α΄ εξαµήνου των εισφορών του ΤΣΜΕ∆Ε. 

• Να προσκοµίσουν, εφόσον επιθυµούν, αντίγραφα των ειδοποιητηρίων στη 
γραµµατεία του τοπικού τµήµατος, ώστε το ΤΕΕ/ΤΑΣ να αναλάβει την οµαδική 
επιστροφή. 

 
6. ∆ΙΑΦΟΡΑ ΕΠΙΜΕΡΟΥΣ ΘΕΜΑΤΑ 

 
• Κατά την τριετία 2010-2013 συγκροτήθηκαν οι ακόλουθες Μόνιµες Επιτροπές: 

1. Μ.Ε. Περιβάλλοντος, Ανανεώσιµων Πηγών Ενέργειας, Υδατικών Πόρων και 
Βιώσιµης Ανάπτυξης. 

2. Μ.Ε. Πολεοδοµίας και Χωροταξίας. 
3. Μ.Ε. Νέων Μηχανικών, Νέων Ειδικοτήτων και Νέων Τεχνολογιών.  
4. Μ.Ε. Επαγγελµατικών - Ασφαλιστικών θεµάτων και ∆ιοικητικής Ανασυγκρότησης.  
5. Μ.Ε. Ενέργειας, Βιοµηχανίας και Ορυκτού Πλούτου.  
6. Μ.Ε. Παιδείας, Τεχνικής Εκπαίδευσης και σχέσεων µε Τριτοβάθµια Εκπαίδευση. 
7. Μ.Ε. Αρχιτεκτονικών θεµάτων και Πολιτισµού.  
8. Μ.Ε. Περιφερειακών και Ευρωπαϊκών Προγραµµάτων.  
9. Μ.Ε. Εκτέλεσης Μελετών - Έργων (∆ηµόσιου και Ιδιωτικού Τοµέα) και Οδικής 

Ασφάλειας.  
10. Μ.Ε. Τύπου και Επικοινωνίας. 
11. Μ.Ε. Προβληµάτων Ν. Βοιωτίας.  
12. Μ.Ε. Προβληµάτων Ν. Φωκίδας.  
13. Μ.Ε. Προβληµάτων Ν. Ευρυτανίας. 

• ∆ηµιουργία ιστοσελίδας του Τµήµατος. 

• Εγκατάσταση ηλεκτρονικού πρωτοκόλλου στα γραφεία του Τµήµατος στη Λαµία. 

• Οικονοµικές Επιχορηγήσεις από το κεντρικό ΤΕΕ: 
1. 345.000 € για το έτος 2009. 
2. 269.900 € για το έτος 2010. 
3. 247.500 € για το έτος 2011. 
4. 205.350 € για το έτος 2012. 

             Ο Πρόεδρος                               Ο Γραµµατέας  
 
 
 
 
             Απόστολος Καραναστάσης                             Μιχαήλ Μαλάµος 


